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У ЖИЖИ

Студенти, који су 
блокирали рад на 

факултетима, постави-
ли су три захтева: обја-
вљивање комплетне 
документације у вези са 
падом надстрешнице у 
Новом Саду, повећање 
средстава за државне 
факултете, одбацивање 
оптужби против приве-
дених на протестима и 
подношење кривичних 
пријава против напада-
ча у близини Факултета 
драмских уметности у 
Београду.

Председник Србије 
Александар Вучић ре-
као је да су сви захтеви 
студената испуњени и 
позвао их да се врате 
на своје факултете и 

наставе са радом.
Обимна документа-

ција о реконструкцији 
Железничке станице у 
Новом Саду објавље-

на је на сајту Владе 
Србије. Такође, ис-
пуњени су захтеви за 
повећање издвајања 
за државне факултете, 

иСпУњени СВи захтеВи СтУдената

Председник Србије 
Александар Вучић 

донео је на конферен-
цију за медије доку-
ментацију о надстреш-
ници која се обрушила 
на Железничкој стани-
ци у Новом Саду, коју 
је показао у неколико 
регистратора.

„Целокупна доку-
ментација која је на 
располагању тужи-

лаштву биће објавље-
на на сајту Владе“, 
најавио је председник 
Вучић и прецизирао да 
је реч о осам великих 
регистратора и укупно 
195 докумената.

Истакао је да студен-
ти увек могу да дођу до 
те документације и да 
ће им је он лично пре-
дати, само да изаберу 
своје представнике. Да 

документација, како је 
рекао, не би пала у по-
грешне руке, замолио 
је премијера Милоша 
Вучевића и будућу 
министарку грађеви-
нарства Александру 
Дамњановић Софро-
нијевић да је објаве на 
својим сајтовима.

„Ја сам благоизво-
лео да испунимо и тај, 
најважнији од свих 

СпомениК за 15 наСтрадаЛих на 
ЖеЛезниЧКој Станици У ноВом СадУ

Влада Србије предложила је 
нове министре уместо Гора-

на Весића и Томислава Момиро-
вића - Александру Дамњановић 
Софронијевић (грађевинарство, 
саобраћај и инфраструктура) и Ја-
году Лазаревић (спољна и унутра-

шња трговина).
Александра Дамњановић је 

правница и долази из Министар-
ства грађевинарства, саобраћаја и 
инфраструктуре, а Јагода Лазаре-
вић је економиста и долази из Ми-
нистарства спољних послова.

Одбор извршних дирек-
тора Међународног 

монетарног фонда донео 
је одлуку о успешном за-
вршетку четвртог, уједно 
и последњег разматрања 
спровођења стендбај аран-
жмана који је закључен са 
Србијом у децембру 2022. 
године, на период од 24 
месеца. Такође, oдобрен је 
трогодишњи Инструмент 
за координацију политике. 
Међународни монетарни 
фонд оценио је да је Србија 
успешно спровела мере у ок-
виру договореног економ-
ског програма с резултатима 

који су изнад планираних и 
са одличним изгледима за 
наредни период.

„Ово је потврда тога да 
се у Србији спроводе кре-
дибилне политике. Чиње-

ница да је ММФ трећи пут 
Србији одобрио Инстру-
мент за координацију по-
литика говори да ММФ, и 
у средњем року, очекује 
наставак добрих економ-
ских политика. Овај нефи-
нансијски и саветодавни 
инструмент намењен је 
земљама које спроводе 
снажну економску поли-
тику, што јесте случај Ср-
бије. У прилог томе говори 
и очекивано убрзање раста 
БДП-а четири до пет одсто 
у наредним годинама“, ре-
кла је гувернер НБС Јорго-
ванка Табаковић.

ммФ одобрио ноВи инСтрУмент Србији
јоргоВанКа табаКоВиЋ, гувернер НБС

ноВи миниСтри СоФронијеВиЋ и ЛазареВиЋ

Председник Владе Србије 
и изасланик председни-

ка Републике Милош Вуче-
вић преузео је заставу међу-
народне изложбе ЕКСПО 
2027. на свечаности у Сава 
центру. Застава се додељује 
земљама домаћинима ЕКС-
ПО након што се на генерал-
ној скупштини Бироа усвоји 
Досије о признању, најваж-
нији документ по којем се 
организује, реализује и гра-
ди изложба.

Присутнима се на све-
чаности прво обратио ми-
нистар финансија Синиша 
Мали који је истакао да овим 
догађајем Београд и Србија 
званично постају домаћин 
ЕКСПО 2027. и нагласио да 
Србија очекује три до четири 
милиона посетилаца. Затим 
је директор предузећа „ЕКС-
ПО 2027“ Душан Боровчанин 
предао заставу председнику 
Владе Србије Милошу Вуче-
вићу.

„Ова застава није само 
симбол победе, већ огро-
мног успеха који смо по-
стигли. Ово је велика част 
али и велика одговорност 
јер ћемо нашој земљи и 
грађанима донети нове мо-
гућности и бољи стандард. 
Шанса да постанемо оно о 
чему су претходне генера-
ције могле само да сањају“, 
поручио је председник Вла-
де Вучевић по преузимању 
заставе.

СтигЛа заСтаВа међУнародне 
изЛоЖбе еКСпо 2027.

свиМ ЧитаОЦиМа ЖелиМО среЋне 
БОЖиЋне и нОвОГОдиШЊе ПраЗнике

захтева, који је важан због 
истине и чињеница, зарад од-
говорности и проналажења 
оних који морају да поднесу 
одговорност за 15 трагично 
преминулих. И то је мој посао 
као председника Републике“, 
рекао је председник Вучић и 
открио да је ће предложити 
Скупштини града Новог Сада 
да се на месту где се догоди-
ла несрећа подигне споменик 
у сећање на 15 настрадалих.

а покренути су и поступци 
против оних који су напали 
студенте током блокада.

„Тражили су четири 
ствари да буду испуњене, 
све су испуњене. Мој је 
предлог да ништа не ра-
дите, пустите студенте да 
и даље блокирају факул-
тете. Мени је једино жао 
оних студента који желе 
да уче. Пустите их да раде 
шта хоће, а ви се бавите 
свим другим пословима. 
Имају пуну слободу, ни-
када нећемо да дирнемо у 
аутономију универзитета“, 
поручио је председник Ву-
чић на седници Владе Ср-
бије, којој је присуствовао 
по позиву премијера Ми-
лоша Вучевића.
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Председник Србије 
Александар Вучић 
представио је грађа-

нима државни Програм суб-
венционисаних стамбених 
кредита за младе. Програм 
ће почети да се примењује 
најкасније у првој половини 
марта, јер се очекује да закон 
буде завршен у фебруару, 
након чега ће бити упућен у 
скупштинску процедуру.

Вредност програма подрш-
ке младима у куповини прве 
стамбене непокретности је 
400 милиона евра за купови-
ну више од 5.500 стамбених 
јединица. Право субвенцио-
нисане куповине имају др-
жављани Републике Србије, 
старости од 20 до 35 година. 
Могу се купити укњижени 
објекти у староградњи или 
новоградњи, као и објекти 
у изградњи: код којих банка 
или Република Србија фи-
нансира изградњу, у оквиру 
пројектног финансирања те 
банке, у оквиру пројектног 
финансирања друге банке 
(завршеност објекта више од 
60 одсто), где је Грађевинска 

дирекција Србије носилац 
грађевинске дозволе или у 
оквиру мера подршке држа-
ве одређеним категоријама 
физичких лица.

Стамбеном непокретно-
шћу сматра се кућа, стан и 
делови стамбене зграде који 
су намењени становању, 
гаража или гаражно место 
уколико је заједно са станом, 
као и земљиште с грађевин-
ском дозволом за изградњу 
куће. Максимална цена по 
квадратном метру стамбене 
јединице у Београду може 
бити 2.200 евра, у Новом 
Саду 1.800, Нишу 1.500, Кра-
гујевцу 1.400, а у другим мес-
тима 1.300 евра.

Максимална вредност 
непокретности може бити 
100.000 евра, минимал-
но учешће је један одсто, 
а најдужи период отплате 
је 40 година, а највише до 
70. године живота. Пратећи 
трошкови су до један одсто 
износа одобреног кредита, а 
превремена отплата кредита 
је без накнаде. Гаранција др-
жаве је 40 одсто до десете 

године отплате кредита.
У првој години отплате кре-

дита фиксна је каматна стопа 
од 3,5 одсто, субвенција др-
жаве је 2 одсто, а каматна сто-
па за корисника 1,5 одсто. Од 
друге до шесте године фиксна 
каматна стопа је 3,5 одсто, 
субвенција државе 2 одсто, а 

каматна стопа за корисника је 
1,5 одсто. Након шесте године 
отплате кредита је варијабил-
на каматна стопа: 3М/6М ЕУ-
РИБОР + 2,0 одсто.

Ако је вредност некретни-
не, на пример, 75.000 евра, 
учешће би било 750 евра, 
а трошкови обраде до 750 
евра. Рата за корисника за 
период отплате од 20-30 го-
дина била би прве године 93 
евра, од друге до шесте го-

помоћ мЛАдимА дА Купе први стАн
и незапоСЛени до 35 година моЋи Ће 
да дођУ до неКретнине од 100.000 еВра

дине 175, а након шесте 340 
евра. Допринос државе у 
рати кредита је до 124 евра.

Уколико је вредност не-
кретнине 100.000 евра, 
учешће је 1.000 евра, а трош-
кови обраде до 1.000 евра. 
Рата за корисника за период 
отплате од 20-30 година за 
100.000 евра је прве године 
124 евра, од друге до шесте 
године 234, а након шесте 
453 евра. Допринос државе 
у рати кредита је до 156 евра.

Уколико је вредност не-
кретнине 75.000 евра, а 
период отплате 35 година, 
вредност учешћа (750 евра) 
и трошкова обраде (до 750 
евра) остају исти, али је рата 
прве године отплате кредита 
93 евра, од друге до шесте 
године 198, а након шесте 
357 евра. Допринос државе у 
рати кредита је до 124 евра.

Уколико је вредност не-
кретнине 100.000 евра, а 
период отплате 35 година, 
вредност учешћа (1.000 евра) 
и трошкова обраде(до 1.000 
евра) остају исти, али је рата 
прве године отплате кредита 
124 евра, од друге до шесте 
године 261, а након шесте 
477 евра. Допринос државе у 
рати кредита је до 165 евра.

„Данима и недељама му-
чили смо се да пронађемо 
решење. Хоћу да се захвалим 
људима у Министарству фи-
нансија, с којима је било врло 
тешко разговарати, а камоли 
завршити те преговоре. Да 
се захвалим и људима из На-
родне банке, који су добар 
део свог посла завршили, а 
надам се да ће успети да ура-
де тај посао и у будућности“, 
поручио је председник Вучић 
у обраћању.

„Ово су мере за сваког сту-
дента друге, треће године, за 
сваког младог човека који је 
запослен, који ради у фабри-
ци или било где друго. Узме 
100.000 евра кредита и има 
минимално учешће један од-
сто. Онај ко има, може да пла-
ти и више. Скида себи обавезу. 
Али, учешће је један одсто“, 
навео је председник Вучић.

Објаснио је да млади, у ок-
виру програма, могу да купе 
укњижене објекте било где, 
било да је реч о староградњи 
или новоградњи, и додао да 
се под тим подразумевају и 
куће и земљиште. Додао је 
да су, да не би финансирали 
луксуз, ограничили цену не-
покретности на 2.200 евра по 
метру квадратном и да је то 

највиша цена за коју држа-
ва жели да даје субвенције. 
Међутим, најавио је да ће то 
променити.

„Имали смо тешку и дугу 
расправу. Моја идеја је да 
то подигнемо, јер сам желео 
да, рецимо, могу студенти да 
купе стан у блоку 70 или бло-
ку 45. Тамо вам је цена ква-
драта између 2.300 и 2.600, 
а мањи станови иду до 2.700 
евра по квадрату. Желео сам 
да ово подигнемо на 2.500 
или 2.600 евра у Београду, 
на 2.200 у Новом Саду и то 
ћемо видети кроз припрему 
закона, видећемо како ће ово 
да се мења“, рекао је пред-
седник Вучић.

Најавио је и да ће станове 
са субвенцијама државе моћи 
да купе држављани Србије 

којима ће то бити прва не-
кретнина, старости од 20 до 
35 година, истичући да ће 
кредит моћи да добију и неза-
послени. Објаснио је да, осим 
емоционалне компоненте да 
сваком родитељу дете оста-
не у земљи, ова мера има и 
рационалне корене. Навео је 
и да ће правила бити стрикт-
но поштована и да ће одмах 
бити решаване злоупотребе.

„Ово радим због историје, 
ово је моја идеја, хоћу да 
будем запамћен као родона-
челник ове идеје“, казао је 
председник Вучић и истакао 
да постоје људи који брину 
за данас и они који мисле на 
сутра, а да њега интересује 
шта ће за 20 година да пише 
у књигама какав је био пред-
седник.

програм СУбВенциониСаних Стамбених Кредита за мЛаде

програм подСтицаја 
за поВратаК из дијаСпоре

Председник Србије изја-
вио је да се паралелно ради 
и на Програму подстицаја 
повратка наших људи из 
дијаспоре, који би могао да 
буде завршен око Божића.

„Реч је о подстицајима, о 
закону о порезу на доходак 
грађана, где млађи поврат-

ници имају уштеду од 70 од-
сто на порезе и доприносе, 
као и о подстицајима за по-
слодавце и бројним другим 
повластицама“, рекао је Ву-
чић и додао да је реч и о суб-
венцијама за самозапошља-
вање повратника и подршку 
пензионерима из дијаспоре.



ВЕСТИ ВЕСТИ
СНС ИНФОРМАТОР 135/2024  |  76 |  СНС ИНФОРМАТОР 135/2024

јанУар

ФебрУар

март

Председник Србије Александар Вучић 
учествовао је на Светском економ-

ском форуму у Давосу, где је разговарао 
са бројним светским лидерима. Предста-
вљен је економски програм „Скок у бу-

дућност - Србија ЕКСПО 2027“. Председ-
ник Вучић најавио је додатну финансијс-
ку помоћ за децу оболелу од ретких бо-
лести. Потписан је споразум по којем од 
1. марта ступа на снагу отворено тржиште 

рада „Отвореног Балкана“. Реномирани 
сајт „Global Firepower“ сврстао је Србију 
на 56. место по војној снази на листи 145 
држава, чиме је прогласио и за намоћнију 
војну силу у региону.

На седници Савета безбедности УН, 
председник Србије Александар Ву-

чић позвао је свет да заустави терор 
Приштине над српским становништвом 
на Косову и Метохији. Срби са КиМ оку-

пили су се на протестном скупу у Косов-
ској Митровици, након одлуке Приштине 
да укине динар. Гости Београда били су 
премијер Грчке Киријакос Мицотакис и 
министар одбране Немачке Борис Писто-

ријус. Председник Вучић учествовао је 
на 60. Минхенској безбедносној конфе-
ренцији. Конституисани су нови сази-
ви Скупштине Србије и Скупштине АП 
Војводине.

Ана Брнабић изабрана је за председни-
цу Народне скупштине, а Милош Вуче-

вић кандидат је за председника Владе Ср-
бије. Председник Србије Александар Ву-

чић предложио је да се београдски избори 
одрже 2. јуна. Он је присуствовао Првом 
глобалном самиту о нуклеарној енергији 
у Бриселу и угостио је председника Владе 

Баварске Маркуса Зедера. Српска напред-
на странка оштро је осудила напад на две 
активисткиње, које су нападнуте док су 
обављале страначке активности.

априЛ

мај

јУн

Положен је камен-темељац за из-
градњу Националног стадиона у 

Сурчину. Председник Србије Алексан-
дар Вучић говорио је на Генералној 
скупштини УН и поручио да је Аљбин 
Курти награђен иако прогони Србе на 

Косову и Метохији. У Паризу је разго-
варао са председником Француске Еме-
нуелом Макроном и са највишим фран-
цуским званичницима. Полетео је први 
авион на релацији Београд - Мостар. У 
Народној скупштини изабарана је нова 

Влада Србије, а мандатар Милош Вуче-
вић представио је експозе. Расписани су 
локални избори у 90 градова, општина 
и градских општина за 2. јун. На Пеште-
ру је одржана војна вежба са бојевим 
гађањем.

У званичној посети Србији бора-
вио је један од најмоћнијих људи 

света, председник Народне Репу-
блике Кине Си Ђинпинг, са супругом 

Пен Лијуан. За срамну Резолуцију о 
Сребреници, на Генералној скупшти-
ни УН није гласало чак 107 држава, 
односно две трећине света. У сусрет 

локалним изборима, широм земље 
одржани су скупови подршке канди-
датима листе „Александар Вучић - Ср-
бија сутра“.

Листа око Српске напредне странке 
остварила је убедљиву победу на 

локалним изборима у градовима, град-
ским општинама и општинама широм 
Србије (осим у четири општине са већин-

ским мађарским и бошњачким станов-
ништвом). Свечано је представљен нови 
кинески брзи воз „Соко“, који може раз-
вија брзину од 200 километара на сат. У 
Београду је одржан Први свесрпски сабор 

„Један народ, један сабор - Србија и Срп-
ска“. Премијер Милош Вучевић поручио 
је, на Међународној конференцији у Ати-
ни, да је време да Европа да јасан сигнал 
за Западни Балкан.

д О Г а Ђ а Ј и  к О Ј и  с у  О Б е л е Ж и л и  2 0 2 4 .  Г О д и н у
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јУЛ

аВгУСт

Септембар

Просечна плата у мају премашила је 
100.000 динара. Председник Алексан-

дар Вучић присуствовао је Самиту европске 
политичке заједнице у Лондону и боравио 
је у званичној посети Египту. У Београду 

је одржан Самит о критичним сировинама 
Србије, којем је присуствовао немачки кан-
целар Олаф Шолц. У Крагујевцу је почела 
производња електричних возила „гранде 
панда“. На нишком аеродрому „Константин 

Велики“ отворена је нова зграда терминала. 
Почела је изградња железничке обилазнице 
око Ниша. У Народној скупштини усвојена је 
Декларација о заштити националних и по-
литичких права српског народа.

Премијер Милош Вучевић предста-
вио је резултате 100 дана рада 

Владе и најавио повећање плата, пен-
зија и издвајања за новорођенчад. У 
званичној посети Србији боравила је 

председница Северне Македоније Гор-
дана Сиљановска Давкова. Председник 
Александар Вучић присуствовао је Гло-
балном безбедносном форуму у Прагу. 
Председник Вучић поручио је народу 

да се одлука о експлоатацији литију-
ма неће доносити без ставова научне 
заједнице и да нико неће дозволити 
угрожавање здравља људи и загађање 
животне средине.

Председник Србије Александар Вучић 
указао је на ГС УН на кршење међуна-

родног права и на лицемерје најмоћнијих 
држава по питању Србије. Премијер 
Милош Вучевић представио је акцију 

„Најбоља цена“. Почеле су припреме за 
увођење обавезног војног рока. Гости 
Београда били су председник Француске 
Емануел Макрон и председник Израела 
Исак Херцог. Председник Вучић пет дана 

разговарао је са грађанима Подриња. 
Кинески гигант „Линглонг“ отворио је 
фабрику у Зрењанину. Народна скупшти-
на усвојила је ребаланс буџета за 2024. 
годину.

оКтобар

ноВембар

децембар

Србија је први пут добила инвести-
циони рејтинг. Председник Влади-

мир Путин обећао је председнику Ву-
чићу да ће Русија обезбедити довољно 
гаса за Србију по повољним ценама. 
Гости Београда били су премијер Пољс-

ке Доналд Туск, премијер Грчке Кирја-
кос Мицотакис, помоћник државног се-
кретара САД за европска и евроазијска 
питања Џејмс О Брајан, председница 
ЕК Урсула фон дер Лајен, председник 
Турске Реџеп Тајип Ердоган, краљ Ес-

ватинија Мсвати Трећи... Председник 
Вучић учествовао је на састанку са 
премијерима Словачке и Мађарске, а 
у оквиру Конференције о одрживости, 
разговарао је са немачким канцеларом 
Олафом Шолцом.

Председник Владимир Путин позвао 
је председника Вучића да посети 

Москву поводом 80 година од победе у 
Другом светском рату. Председник Ву-
чић честитао је Доналду Трампу победу 
на председничким изборима у САД. Гос-

ти Београда били су премијер Словачке, 
председник Казахстана, премијер Чеш-
ке и председник Екваторијалне Гвинеје. 
Скупштина је усвојила буџет за 2025. го-
дину, упркос насиљу у режији опозиције. 
Премијер Милош Вучевић обишао је гро-

бове и породице настрадалих у паду на-
дстаршнице Железничке станице „Нови 
Сад“. Председник Вучић обишао је де-
молиране страначке просторије у Новом 
Саду и поручио да нико не сме да гази 
српску заставу.

Председник Александар Вучић пред-
ставио је грађанима државни Програм 

субвенционисаних стамбених кредита за 
младе, по којем ће и незапослени до 35 
година старости моћи да дођу до некрет-
нине до 100.000 евра. Свечано је пуштена 

у саобраћај деоница Моравског коридора 
од Крушевца до Врњачке Бање, дуга 30 ки-
лометара. Влада Србије предложила је за 
нове министре Александру Дамњановић 
Софронијевић и Јагоду Лазаревић. Ис-
пуњени су свих захтеви студената који су 

блокирали рад факултета, међу којима је и 
објављивање комплетне докуменатције о 
паду надстрешнице на Железничкој стани-
ци у Новом Саду. Председник Вучић пред-
ложио је Скупштини града Новог Сада да 
се на месту несреће подигне споменик.

д О Г а Ђ а Ј и  к О Ј и  с у  О Б е л е Ж и л и  2 0 2 4 .  Г О д и н у
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Година која је иза нас, 
2024. година била је 
изазовна у сваком сми-

слу, и на међународном и 
на домаћем плану, а из угла 
Српске напредне странке 
обележили су је јунски избо-
ри и фантастичан резултат 
наше листе у свим једини-
цама локалне самоуправе 
у којима су одржани избо-
ри, што је потврда дугого-
дишњег доброг рада унутар 
странке и политике коју је 
трасирао председник Репу-
блике Александар Вучић, јер 
то једно без другог не иде.

Овим речима Дарко Гли-
шић, председник Изврш-
ног одбора СНС и министар 
за капитална улагања, а 
однедавно и в.д. министра 
грађевинарства, саобраћаја 
и инфраструктуре, почиње 
разговор за „СНС Информа-
тор“, правећи ретроспективу 
године за нама. Што се тиче 
осталих дешавања на нацио-
налном нивоу, из угла обич-
ног грађанина, објашњава да 
су прошлу годину обележили 
наставак реформи, раст плата 
и пензија, отварање великог 
броја градилишта, завршетак 
важних пројеката, отварање 
нових деоница ауто-путева, 
као и здравствених, школских 
и културних установа, те за-
почињање нових пројеката.

Крај године обележили 
су и протести на улица-
ма, блокаде институ-
ција... да ли је све то део 
хибридног рата о којем 
говори председник Ву-
чић?
- Нема никакве дилеме. 

Нажалост, десила се велика 
трагедија 1. новембра 2024. 
године. И годину дана ра-
није имали смо велику тра-
гедију. Ти догађаји траже од-
говорност и надлежни раде 
свој посао да би се утврдила 
одговорност и да би се про-
цесуирали они који су од-
говорни. Трагични догађаји 
требало би да људе окупе 
и уједине око бола који на-
стане када изгубите животе, 
поготово тако младе. Свугде 
у свету у таквим случајевима 
долази до солидарности, али 
не и код нас. Овде, нажалост 
и искључиво, само политика 
избија у први план када се 
тако нешто деси.

али, ми нисмо такви 
људи, ми смо веома со-
лидарни и хумани. Шта 
нам се то догодило? 
- Постоји један број људи 

који на дневном нивоу злоу-
потребљава сваку трагедију 
која се догоди, којима је 
смрт извор политичког де-
ловања, који на несрећама и 

трагедијама базирају своју 
политику. То је група људи 
која прати када ће се десити 
нека трагедија, да би изазва-
ли хаос у Србији или нешто 
што би требало да ескалира 
у неке ситуације које би њих 
довеле на власт. Они мисле 
да, када блокирају саобраћај 
и затворе неку улицу, за шта 
не треба да будеш ни много 
бројан ни много паметан, да 
они који су блокирани и за-
устављени у кретању треба 
да буду срећни због тога. А 
онда, када им неко покаже 
незадовољство због тога 
што му ограничавају зага-
рантовна права, називају га 
издајником, ботом, насил-
ником, провокатором... Го-
воре да смо недемократска 
земља и да ће они тобож да 
донесу демократију, а под 
демократијом подразумевају 
да вам не дају да дођете до 
свог радног места, да вам не 
дају да учите, да вам забране 
да се крећете. Они који би да 
се слободно крећу, да раде 
и да уче - они су проказани 
и они бивају линчовани пу-
тем друштвених мрежа. Ли-
цемерје је основна каракте-
ристика тих групица које су 
добро наплатиле своје поли-
тичко деловање и које свако 
јутро отварају црну хронику 
и гледају да ли се десила 

нека несрећа како би имали 
своју политику за тај дан.

Чини се да у први план 
долазе неки људи са све 
луђим идејама, који про-
сипају фекалије по гра-
ду, чекићем ломе споме-
нике културе, шутирају и 
гурају полицајце... Ко су 
уопште ти људи и шта се 
то дешава?
- Када је главни лик на 

протесту осведочени нарко-
ман Ђорђе Микетић, који се 
дрогирао и то снимао, онда 
не знам како бих коментари-
сао оне који се прикључују 
таквом протесту. За нарко-
маном не идете нигде, ни у 
продавницу, а не на проте-
сте. Замислите да државу 
води наркоман, а да ми тре-
ба да га следимо. Сва таква 
насилна понашања произ-
илазе из њихове немоћи, 
јер што их је мање, што им 
је подршка слабија и што су 
свеснији тога да ће почетком 
следеће године бити укину-
те дотације из иностранства 
за њихове организације, то 
више испливава оно најгоре 
из њих, а такође као вође 
испливавају најгори од њих. 
Кад видите да је Срђан Ми-
ливојевић председник Де-
мократске странке, потпуно 
вам је јасно на колико ниске 

дарКо гЛиШиЋ, 
председник Извршног одбора СНС 

и министар за јавна улагања
опозиција ЖеЛи да их неКо Узме 

за рУКУ и доВеде на ВЛаСт
гране је пала опозиција. Ја 
јесам јавно подржавао да га 
делегати изаберу за пред-
седника, наравно посредно, 
сматрајући да је то немогуће 
да се догоди, али ипак се до-
годило. Кад год мислите да 
су ударили у дно, они га про-
бију за још један метар.

ових дана у првом пла-
ну нису вође опозиције, 
него студенти...
- Када су видели да на та-

ласу ове несреће не могу да 
окупе и мобилишу људе, онда 
су кренули у средњошколце и 
у део академске јавности, у те 
младе људе које покушавају 
да мобилишу као своје сред-
ство за даље политичко дело-
вање. Важно је да се каже да 
је држава испунила све усло-
ве које су студенти имали. И 
зато стоји молба њима да се 
врате на задатке и обавезе. 
Није добро да се губи драго-
цено време, да се губи годи-
на. Изгубљено време значи 
изгубљено знање, а ако то 
буде трајало предуго, бојим 
се да ће бити ненадокнадиво.

Како коменаришете нере-
де у Скупштини Србије, 
скупштинама  новог Сада, 
београда, Чачка, које је 
изазвала опозиција?
- То је ништа друго него 

насиље против Србије. Они 
су изашли са слоганом „Ср-
бија против насиља“, а све 
раде супротно. У Скупштини 
сам био сведок тих немилих 
дешавања. Радомор Лазовић, 
Александар Јовановић Ћута, 
Мариника Тепић први су кре-
нули да праве нереде, Мари-
ника нас је поливала вином и 
изговарала клетве на неком 
полуразумљивом језику, а 
остали су физички насртали. 
Када се све то разишло и када 
су остали сами у сали, Мики 
Алексић је почупао све ми-
крофоне. Под налетом снаге 
тог вундеркинда из Трстени-
ка, страдали су сви микрофо-

ни на местима на којима седе 
чланови Владе.

Шта је следеће? Шта 
можемо да очекујемо од 
њих на следећој седници 
до које ће ускоро доћи?
- Ништа паметно, одмах 

ћу вам рећи. О чему можете 
да причате са Мирославом 
Алексићем? На коју тему он 
може да понуди неко ре-
шење? Човек који је у школи 
био понављач, који је под 
сумњивим околностима до-
шао до академског звања и то 
у тренутку када се учланио у 
Г17. Човек који није положио 
ниједан испит док се није 
учланио у Г17. О чему да при-
чате са Александром Јовано-
вићем Ћутом, који је више у 
одређеном агрегатном стању 
него што је при себи? О чему 
да причате са Радомиром 
Лазовићем, који је студент 
око три деценије? О чему да 
причате са Мариником Те-
пић, Драганом Ђиласом или 
Милошем Јовановићем, који 
су били носиоци власти од 
2000. до 2012. године, који су 
оставили јад и беду у Србији?

можда о новим изборима. 
али, чини се да нису баш 
одушевљени том при-
чом... 
- Отворено смо им нудили 

изборе, али они то не желе. И 
раније су имали изборе, кад 
год су их затражили. И онда 
су у три године доживели три 
жестока пораза. Сада више не 
траже изборе, сада траже да 
их неко доведе на власт. Да 
их неко узме за руку и каже 
- ти си сад председник вла-
де, Лазовић је, рецимо, ми-
нистар образовања, а Мики 
Алексић, рецимо, министар 
пољопривреде јер је добио 
милионе динара субвенција 
за пољопривреду од исте те 
Владе коју критикује, од исте 
те државе коју напада и коју 
жели да руши, а узима масне 
милионе за своју породицу и 

себе. Надамо се само, кад је 
тако добро прошао са субвен-
цијама, да ће издвојити но-
вац да плати оне микрофоне 
које је почупао, да не морају 
грађани да их плаћају.

Често сте на терену и 
обилазите одборе. Каква 
је атмосфера међу чла-
новима СнС? Како реа-
гују људи на све ово што 
се дешава?
- Ово дивљаштво и бесми-

сао којем сведочимо додатно 
су подигли енергију код на-
ших људи, мислим да су они 
сада спремнији, да је енергија 
наших активиста за сваки 
страначки задатак неупоре-
диво већа него што је била, 
чак и за време избора, када 
би требало енергија да буде 
највећа. Сва ова дешавања 
пробудила су неку нову снагу 
код активиста и симпатизера, 

чак и код људи који нису били 
заинтересовани за политику. 
Сваке недеље проводим два 
или три дана у неком одбору 
и тачно то видим и осетим. 
Када би сада питали наше 
чланове, мислим да би рекли 
„хајде одмах, сад у недељу 
да то завршимо“. Мислим, а 
и истраживања то показују, 
да би избори били веома, 
веома лоши по опозицију. Да 
гледамо само страначки ин-
терес, расписали бисмо избо-
ре и засигурно бисмо имали 
већи број мандата него данас. 
Али, не можете да заустави-
те државу на месец, два или 
три, колико траје кампања, 
па онда и још неко време док 
се конституишу Скупштина и 
Влада и остали државни ор-
гани, не можете да малтрети-
рате људе тим активностима 
у време празника. Ми то не 
желимо да радимо.

ноВи ВаЖни пројеКти У 2025. години
Шта можете да нам кажете, као ми-
нистар за јавна улагања, на којим 
великим пројектима ће се радити у 
наредној години?
- Имаћемо пун замах радова на објекту 

нове дечје болнице „Тиршова 2“, затим 
улагање у здравствене објекте у смислу 
завршетка започетих и започињање но-
вих пројеката. Отворићемо готово 20 
објеката основног и средњошколског 
образовања по целој Србији, крећемо 
са радовима на водоснабдевању, са из-
градњом нових водовода и заменом 
постојеће мреже како би се зауставили 
губици воде. Такође, улагаћемо у објек-
те који служе у сфери науке, културе, 

спорта, социјалне заштите...
Како се Србија припрема за еКСпо 
и колико то значи за нашу земљу?
- То како радови напредују видим 

сваки дан, јер пролазим поред тог 
градилишта када долазим на посао 
и када се враћам кући. То заиста из-
гледа моћно, ванвременско у смислу 
огромног броја механизације и људи. 
Рекао бих да се на дневном нивоу 
види како одмичу радови на том ве-
ликом пространству. Надам се да ће 
људи који раде на том пројекту да 
испоштују рокове и да ћемо крајем 
2026. године имати један сасвим 
нови Београд на том месту са неверо-

ватним садржајима. Реч је о пројекту 
који покреће комплетну привреду 
Србије. Свако улагање у инфраструк-
туру и развој је дугорочно, не бацате 
новац у реку да га вода однесе, него 
га улажете у објекте, ствари од којих 
ће држава и град да профитирају, од 
којих ће да се створе такви услови да, 
не само у региону, већ у читавој Ев-
ропи, окрећете фокус ка себи. Све то 
значи да ће се овде сливати све више 
новца. То је као ланац у којем свака 
карика вуче ону другу. Када се покре-
не тај точак, он иде напред и вуче 
државу напред и чини је економски 
снажнијом и политички утицајнијом.
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Висока представница ЕУ 
за спољне послове и 
безбедносну политику 

Каја Калас, генерални дирек-
тор Директората Европске 
комисије за проширење и 
суседску политику Герт Јан 
Копман, комесарка ЕУ за про-
ширење Марта Кос и пред-
седник Европског савета 
Антонио Кошта били су саго-
ворници председника Србије 
Александра Вучића током 
боравка у посети Бриселу и 
вечери коју је за лидере За-
падног Балкана организовао 
нови председник Европског 
савета Антонио Кошта.

Председник је са Кајом 
Калас разговарао је о ев-
ропском путу Србије, а ви-
сока представница ЕУ го-
ворила је и о неопходности 
успостављања дијалога 
са Приштином, решавању 
случаја Бањска и увођењу 

МЕЂУНАРОДНА САРАДЊА

Председник Републике 
Србије Александар 
Вучић боравио је у 

радној посети Швајцарској 
Конфедерацији, где је раз-
говарао са истакнутим при-
вредницима и обратио се на 
трибини „Циришки говор“, у 
организацији магазина „Die 
Weltwoche“.

Другог дана посете, имао 
је одвојене сусрете са пред-
седницом Швајцарске Кон-
федерације Виолом Амхерд 
и министром правде и поли-
ције Беатом Јансом. Такође,  
састао се и са епископом 
швајцарским Андрејем, са 
којим је разговарао о потре-
бама Епархије, значају очу-
вања духовности и веза са 
матицом.

„Истакао сам одличне ус-
лове које Србија нуди стра-
ним улагачима, укључујући 
стабилно пословно окру-
жење и стратешку локацију 
која олакшава приступ ре-
гионалним тржиштима. Још 
јаче присуство швајцарских 
компанија у нашем снажном 

развоју, донело би нови за-
мах Србији и у знању, радној 
етици и новим технологија-
ма, чиме би се додатно по-
дигли стандарди пословања 
у нашој земљи, а то је једна 
од визија на којој непрестано 
радим“, истакао је председ-
ник Вучић. 

На трибини „Циришки 
говор“, чији је домаћин вла-
сник и главни уредник мага-
зина „Die Weltwoche“ Рожер 
Кепел, поручио је да Европа 
мора да донесе више стра-
тешких одлука него што је то 
до сада био случај.

„Морамо да радимо још 
марљивије, што ће бити 
врло тешко. У свим нашим 
земљама, широм Европе, 
људи желе да живе боље из 
године у годину, али да раде 
мање“, рекао је председник 
Вучић и нагласио да је Ср-
бија, када је реч о степену 
развоја у региону Западног 
Балкана, данас на убедљиво 
првом месту. 

Председник Србије је са 
председницом Швајцарске 
Виолом Амхерд разговарао о 
унапређењу билатералне са-

радње и актуелним глобал-
ним изазовима, а са мини-
стром правде и полиције Бе-
атом Јансом - о унапређењу 
сарадње у области право-
суђа, унутрашњих послова и 
владавине права.

„Веома сам срећан што 
добијамо потврду да ће 
Швајцарска да учествује на 
ЕКСПО27. Током састанка 
смо размотрили могућности 
за јачање економских одно-
са, посебно у областима ин-
вестиција, иновација и одр-
живог развоја. Осврнули смо 
се и на сарадњу у области 
образовања, науке и техно-
логије, и разговарали о заје-
дничком раду на пројектима 
који доприносе зеленој тран-
зицији и енергетској ефикас-
ности. Разменили смо иску-
ства у областима доброг уп-
рављања и владавине права. 
Захвалио сам Швајцарској на 
конструктивној подршци ев-
ропским интеграцијама Ср-
бије и развоју наше земље, и 
нагласио важност дијалога и 
партнерства у јачању регио-
налне стабилности“, навео је 
председник.

Током посете Савезној 
Републици Немачкој, 
председник Србије Алек-

сандар Вучић, заједно са  не-
мачким канцеларом Олафом 
Шолцом, посетио је покрајину 
Саксонију. Двојица званични-
ка разговарали су са начел-
ником Саксонске рударске 
управе проф. др Бернардом 
Крамером и присуствовали 
презентацији плана ископа-
вања литијума у оквиру проје-
кта „Зинвалд литијум“.

Председник Вучић и кан-
целар Шолц обишли су град 
Фрајберг, рударски центар 
Европе још од средњег века, 
који има кључну улогу у раз-
воју рударске и металуршке 
индустрије.

„Размотрили смо могућ-
ности коришћења напред-
них технологија и стручног 
знања Немачке у рударству 
и верујем да ћемо кроз са-
радњу са Немачком, која је 

захВаЛноСт ШВајцарСКој 
Што подрЖаВа СрбијУ

берн

Фрајберг

бриСеЛ

лидер у примени иновација и 
еколошких решења у рудар-
ској индустрији, унапредити 
наше капацитете и поста-
вити темеље за дугорочну 
одрживост у овом сектору. 
Очекујем да ће наша са-
радња допринети не само 
унапређењу рударске ин-
дустрије, већ и остваривању 
заједничких циљева у обла-

сти енергетске транзиције и 
заштите животне средине. 
Данас постављени темељи 
биће кључни за будући раз-
вој наших земаља у овом 
сектору”, навео је председ-
ник Вучић након састанка.

У згради Саксонске ру-
дарске управе у Фрајбергу, 
одржана је дискусија о раз-
воју пројекта литијума, али и 

изазовима са којима се суоча-
вају како би рударење било 
одрживо. Како је наведено, 
обе земље имају потенцијал 
да заједно раде на одрживом 
и одговорном коришћењу 
сировина, а тиме историја ру-
дарства и добијања сировина 
у Фрајбергу добија још један 
важан импулс за будућност.

„Било ми је важно да видим 

каква су немачка искуства, да 
сазнам више о експертизи коју 
можемо да добијемо од немач-
ких партнера. Разговарали смо 
како немачки стручњаци могу 
да помогну Србији, пре свега 
да  разумемо како да заштити-
мо животну средину, да обез-
бедимо бољи живот људима 
у околини рудника који ће 
евентуално бити отворен. За 
нас је важна размена искуства, 
немачка експертиза, сарадња 
Рударско-геолошког факулте-
та са Академијом у Фрајбергу, 
јер је Србија богата рудама, 
минералима и ретким метали-
ма“, навео је председник Ву-
чић и додао да му је драго што 
су немачки партнери позвали 
и представнике невладиног 
сектора, опозиционих страна-
ка и антивладиних медија да 
дођу у Саксонију, те пренео 
да је са делегацијом Србије у 
Саксонији и Петар Филиповић 
из Горњих Недељица, који је, 
како је подсетио, протестовао 
против отварања рудника ли-
тијума.

УСВојиЋемо немаЧКУ техноЛогијУ 
и знање У обЛаСти рУдарСтВа

оЧеКУјемо да еУ препозна напоре Србије

санкција Руској Федера-
цији.

„Одговорио сам у складу 
са политиком и интересима 
Србије“, навео је председник 
Вучић након састанка, до-
дајући да неће мењати поли-
тику коју води, не због својих 
или било чијих личних инте-
реса, већ зато што сматра да 
је то интерес Србије. 

Председник Вучић састао 
се и са помоћником америч-
ког државног секретара за 
европска и евроазијска пи-
тања Џејмсом О’Брајаном 
и разговарао о ескалацији 
ситуације на Косову и Мето-
хији, актуелним дешавањима 
у свету и нарастајућим без-
бедносним ризицима. О ис-
пуњавању реформске агенде 

и новим корацима на европ-
ском путу Србије, разговарао 
је са генералним директором 
Директората за проширење 
и суседску политику ЕК Гер-
том Јаном Копманом.

„Поновио сам да наша 
земља посвећено ради на 
испуњавању реформи и 
усклађивању са европским 
законодавством, на првом 
месту зарад бољег живота 
својих грађана, и да нам је 
циљ да тај посао завршимо у 
наредне две године. Нагла-
сио сам да очекујем да ће 
наш напоран рад и значајни 
резултати бити препознати 
и од стране земаља чланица 
које би требало да дају зеле-
но светло за отварање Клас-
тера 3 са Србијом“, објаснио 
је председник.

Он је разговарао и са спе-
цијалним представником 
ЕУ за дијалог Београда и 
Приштине Мирославом Лај-
чаком и са комесарком за 

проширење и суседску по-
литику ЕК Мартом Кос, којој 
је честитао на именовању. 
Састао се и са новоизабра-
ним председником Европског 
савета Антониом Коштом, са 
којим је размотрио свеукуп-
не билатералне односе Ср-
бије и ЕУ, ситуацију у Европи 
и региону, као и могућности 
за убрзање европског пута 
наше земље.

„Председнику Европског 
савета пренео сам забри-
нутост због ескалације без-
бедносне ситуације на КиМ 
и затражио од ЕУ и земаља 
чланица појачан ангажман 
и подршку. Нагласио сам 
да Србија остаје озбиљан и 
конструктиван партнер ЕУ 
у свим процесима који за 
циљ имају стабилност, мир 
и просперитет свих грађана 
нашег континента, а да је 
чланство у ЕУ наш стратеш-
ки циљ“, навео је председ-
ник Вучић.

СаСтанак Са предСедницом ШвајцарСке конфедерације виолом амхерд

олаф Шолц и алекСандар вучић

алекСандар вучић 
и антонио коШта
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Председница Народне 
скупштине учество-
вала је на панелу о 

проширењу Европске уније, 
у организацији тинк-тенка 
„Пријатељи Европе“ у Брисе-
лу и, том приликом, истакла 
да је интеграција Западног 
Балкана у ЕУ важна за обе 
стране.

„Ми не треба да се такми-
чимо једни против других у 
процесу приступања ЕУ, већ 
да подржавамо једни друге 
на том путу. Перцепција бу-
дућности уско је повезана 
са економском моћи једне 
земље. Ако људи боље живе, 

имају стабилан посао, ако 
виде перспективу за себе, 
своју породицу и децу, гле-
даће са оптимизмом у бу-
дућност. Србија је много 
урадила на том пољу у пре-
тходних 12 година. Неза-
посленост је на историјском 
минимуму, просечне плате 
и пензије константно рас-
ту, лидер смо у привлачењу 
страних директних инвести-
ција на Западном Балкану. 
Наставићемо да спроводимо 
реформе, у првом реду, због 
наших грађана, јер ће то до-
вести до побољшања њихо-
вог животног стандарда“, ре-
кла је председница Народне 
скупштине.

Поручила је да је важно да 

се ЕУ прошири на цео Запад-
ни Балкан што је пре могуће 
и оценила да би то само по 
себи решило многа отворена 
питања у региону. Додала је 
да, када се размишља о За-
падном Балкану, не ради се 
о проширењу, већ о обухва-
тању и указала да је регион 
окружен ЕУ.

„Ради се о томе да се ЕУ 
учини целовитом. Мислим 
да је заиста подједнако ва-
жно да ЕУ прихвати Западни 
Балкан као што је за Запад-
ни Балкан важно да постане 
део ЕУ. Мислим да и једни и 
други имамо своје интересе у 
овоме“, рекла је Брнабић.

Оценила је и да ће читав 
наратив о томе да постоје 

они који заостају „на крају 
бити лош за Западни Бал-
кан“, наводећи да то може да 
подстакне један део Запад-
ног Балкана, али да дестиму-
лише друге делове Западног 
Балкана.

„Мислим да је важно да 
се Западни Балкан у цели-
ни придружи ЕУ. И не ми-
слим да је то велики изазов 
за ЕУ“, рекла је Брнабић и 
објаснила да би то решило 
многа отворена питања на 
Западном Балкану, а да ће 
отворена питања учинити 
лакшим за решавање, јер ће 
границе саме по себи поста-
ти мање важне и донеће ко-
ристи у смислу економског 
просперитета.

У Бриселу је одржан 
Самит лидера ЕУ и 
Западног Балкана и 

Самит Европска народна 
партија - Западни Балкан, 
а председник Србије Алек-
сандар Вучић учествовао је 
на оба догађаја. На Самиту 
лидера ЕУ и Западног Бал-
кана усвојена је декларација 
у којој се потврђује потпуно 
опредељење за перспективу 
чланства Западног Балкана у 
ЕУ и поручује да је будућност 
региона у Унији.

Истовремено се подвла-
чи да је проширење ЕУ ге-
остратешка инвестиција у 
мир, безбедност, стабилност 
и просперитет и оцењује 
да постоји нова динамика у 

процесу проширења и зна-
чајан напредак од последњег 
самита.

Током боравка у Бриселу, 
председник Вучић разгова-
рао је са председником Ев-
ропске народне партије Ман-
фредом Вебером о важности 
европске перспективе за наш 
регион и будућим кораци-
ма на путу ка пуноправном 
чланству у Европској унији.

„Истакао сам да Србија 
посвећено ради на испуња-
вању критеријума за члан-
ство у ЕУ и да ћемо настави-
ти са реформама и дијалогом 
са нашим европским партне-
рима како бисмо обезбедили 
бољу будућност за све наше 
народе. Европска народна 
партија, као кључни актер у 
обликовању будућности ЕУ, 
игра значајну улогу у овом 

процесу, а ми ћемо се труди-
ти да доприносимо заједнич-
ким вредностима и интере-
сима које делимо“, нагласио 
је председник Вучић и додао 
да је од изузетне важности 
да Европска народна партија, 
као највећа и најутицајнија 
европска страначка органи-
зација, подржава сарадњу са 
регионом.

На Самиту Европска на-
родна партија - Западни Бал-
кан, председник Вучић иста-
као је да позиције  европских 
народњака носе посебну те-
жину приликом одлучивања 
у ЕУ институцијама.

„Њихово разумевање при-
лика на Западном Балкану, 
као и подршка политици 
проширења, дају посебан за-
мах нашим евроинтеграцио-
ним и реформским процеси-

ма. Иако живимо у тешким 
и турбулентним временима, 
састанак са лидерима ЕПП-а 
показује одлучност и жељу 
за наставком заједничког 
рада на реализацији визије 
стабилне и уједињене Евро-
пе“, навео је председник. 

Он се састао и са потпред-
седником Савета министара и 
министром спољних послова 
Италије Антониом Тајанијем 
и разговарао о континуираној 
подршци Италије европској 
будућности Србије и региона 
Западног Балкана. Са помоћ-
ником америчког државног 
секретара за европска и ев-
роазијска питања Џејмсом 
О‘Брајеном поновио је значај 
који Србија придаје јачању 
односа са САД, уз очекивање 
подршке САД европским ин-
теграцијама наше земље.

бУдУЋноСт западног 
баЛКана је У еУ

бриСеЛ

бриСеЛ

предСедник европСког Савета антонио 
коШта, предСедник Србије алекСандар 

вучић и предСедница европСке 
комиСије урСула фон дер лајен

предСедница народне СКУпШтине ана брнабиЋ

еу што пре дА се прошири 
нА цео зАпАдни БАЛКАн
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ПРЕДСЕДНИК ВЛАДЕ СРБИЈЕ МИЛОш ВУЧЕВИЋ

Премијер Србије 
Милош Вучевић су-
мирао је годину за 

нама и рекао да је Србија 
данас свакако боља него 
што је била пре пет, десет 
или 15 година, али да се 
не можемо задовољити 
са тиме, већ да морамо да 
наставимо развој.

- Данас је много боље 
јер смо у стању да повећа-
мо плате и пензије, од 1. 
децембра пензије смо по-
дигли за 11 одсто, а од 1. 
јануара и плате подижемо 
од осам до једанаест од-
сто у јавном сектору. Пре 
10 година морали смо да 
смањимо плате и пензије, 
а данас расправљамо о 
томе колико процената 
да их подигнемо и у шта 
да инвестирамо како би 
људи могли боље да живе. 
Данас завршавамо велике 
инфраструктурне пројек-

те у строго дефинисаним 
роковима, а заборављамо 
да, не тако давно, држава 
била у таквом стању да 
нисмо могли да асфалти-
рамо једну улицу.

ШТА НАС ЧЕКА 
У НАРЕДНОЈ ГОДИНИ
- Изазова је много. 

Треба наставити велике 
инфраструктурне пројек-
те након онога што се 
догодило у Новом Саду 
1. новембра, стабилизо-
вати систем и пробудити 
оптимизам међу грађа-
нима Србије. Изазов је и 
подржати породице које 
су изгубиле своје најми-
лије, али и суочити се с 
питањима попут Косова и 
Метохије, геополитичких 
изазова и економије. Све 
редовне обавезе, уз ван-
редне околности које су 
обележиле ову преступну 

годину, чине ситуацију 
изузетно сложеном. На-
равно, ту је и покушај ра-
дикализације политичке 
сцене, као и покушаји 
спровођења револуција и 
блокада живота у Србији. 
Све то представља свако-
дневни колорит изазова с 
којима се сусрећемо.

ШТА МЛАДИ ТРАЖЕ
- Када сте у том живот-

ном добу, природно је да 
желите брже и радикал-
није промене, што сма-
трам нормалним проце-
сом сазревања. Ипак, њи-
хови захтеви на протести-
ма и блокадама ми нису 
јасни. Првобитни захтев 
односио се на одговор-
ност политичара. Цео ре-
сор надлежан за то потпу-
но је промењен. Затим је 
уследио захтев за кривич-
ну и правну одговорност. 

У изузетно кратком року, 
тужилаштво је покрену-
ло истрагу, процесуирало 
13 особа и одредило им 
притвор. Сада опет чује-
мо захтев за кривичну и 
правну одговорност. Па, 
већ постоји. Нисам стекао 
утисак да студенти желе 
да разговарају. Они траже 
испуњење својих захтева, 
али нисам видео конкре-
тан захтев за дијалог. 
Влада је спремна за разго-
воре, али у демократској 
и конструктивној атмос-
фери, а не у околностима 
које нису продуктивне за 
решавање ситуације.

ХОЋЕМО 
И УРЕЂЕНИ СИСТЕМ 
И ПРИВИЛЕГИЈЕ
- У Србији је увек неко 

незадовољан када се же-
лимо да променимо ства-
ри, што је конкретно био 

Председник Српске 
напредне странке 
Милош Вучевић ор-

ганизовао је новогодишње 
дружење  за чланове Савета 
за информисање СНС, који су 
стигли из свих делова Србије 
како би присуствовали скупу 
у седишту странке у Београ-
ду. 

Председник Вучевић 
захвалио се многобројним 
окупљеним активистима на 
раду, храбрости и борбено-
сти, и назвао их страначким 
спартанцима.

„Свако од нас зна да може 
мирно да легне и да му је са-
вест мирна јер ништа лоше 
није урадио против своје 
државе. А кад су најтежи и 
најцрњи дани, тад се најбоље 

види ко је какав. Ова странка 
мора да буде спремна на све 
изазове, на нове изборе, на 
то да води државу, буквал-
но на све, а ви сте хард кор 
ове странке и представљате 
Спарту ове странке, праве 
државотворне странке“, по-
ручио је Вучевић.

Обећао је активистима 
да ће се странка мењати на 
боље, да ће шансу добити 
нови људи и да ће се нова 
лица укључивати у рад, али 
је упозорио на то да се са на-
предовањем гомилају и оба-
везе и „да је све мање укусна 
та порција коју морате да 
кушате“.

„Још једном вам честитам 
на раду, храбрости, коле-
гијалности, патриотизму... 

Честитам вам предстојеће 
празнике и желим добро 
здравље вама и вашим по-
родицама. Преносим вам и 
поруку председника Србије 
Александра Вучића, који због 
државних обавеза није могао 
да присуствује овом скупу, 
да неће одустати од борбе 
и да се неће предати. Неће 
бити прелазне владе, нити 
револуције у Србији! Нема 
освајања власти на улици. 
Кад нас победе на изборима, 
капа доле, али револуције 
нема и никада неће добити 
подршку за прелазну вла-
ду са нашим посланицима“, 
закључио је председник Ву-
чевић, испраћен громоглас-
ним аплаузом окупљених 
активиста.

Србија је данаС много боља 
него пре 10-15 година

случај са изменама Закона 
о високом образовању. 
Људи причају да желе 
боље и да буде другачије, 
али никада не желе да 
крену од ствари које њих 
лично дотичу. Хоћемо 
уређени систем, али же-
лимо да сви имамо неку 
привилегију. То је карак-
теристика нашег народа.

ХОЋЕ ЛИ ДОЋИ 
СТРАНИ 
УНИВЕРЗИТЕТИ
- Идеја је била да до-

ведемо најбоље универ-
зитете, да се разговара 
и ограничи на најбоље 
рангиране универзитете 
према Шангајској листи. 
Циљ нам је био да наша 
деца не иду у Рим, Париз 
или Америку, већ да дођу 
на универзитете у Србији 
и да остану овде да сту-
дирају. Такође, желимо да 
привучемо и децу из дру-
гих земаља да дођу код 
нас. Било је неслагања из-
међу председника Репу-
блике и мене. Нисам же-
лео, у овом тренутку, када 
су присутне све ове окол-
ности у Србији, да додат-
но отежавам ситуацију и 
стварам још један ниво 
неразумевања са универ-
зитетском заједницом. То 
се десило пре блокада, и 
проценио сам да није пра-
ви тренутак да се иде са 
тим предлогом. Рекао сам 
да повлачим предлог и да 
се враћамо у радну групу 
како бисмо поново ради-
ли на њему. За пролећ-
но заседање ћемо бити 
спремни да поново изађе-
мо са предлогом закона, и 
Влада не одустаје од идеје 
да доведемо најбоље уни-
верзитете у Србију.

ноВогодиШње дрУЖење СаВета за инФормиСање СнС

СтранКа мора да бУде 
Спремна на СВе изазоВе
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Лидер ССП Драган 
Ђилас, у ноћи између 
19. и 20. децембра, 

заједно са својим телохра-
нитељем, напао је младе ак-
тивисте СНС у Београду. До 
инцидента је дошло када је 
Ђилас физички насрнуо на 
младе напредњаке који су 

лепили плакате „Ђиласе, ло-
пове“ у улици Војводе Степе.

Члан Председништва СНС 
Лука Петровић одржао је 
конференцију за штампу, тим 
поводом, на којој је рекао да 
је омладина СНС само ра-
дила свој посао лепећи пла-
кате, док је Ђилас напао те 

младе људе, а да је њихова 
срећа што су итекако знали 
да се бране.

„Важно је да људи сазнају 
шта се тачно десило синоћ у 
улици Војводе Степе. Омла-
дина СНС је мирно стајала на 
улици и лепила плакате, док 
је Ђилас дошао циљно. Њих 

двојица су одмах кренули да 
кидишу на наше младе акти-
висте, а Ђилас је први ударио 
јер му се није свидело какви 
се плакати лепе. Мислили 
су да ће наша омладина да 
се уплаши и да побегне, али 
није“, рекао је Петровић и 
додао да је поносан на младе 

Нова деоница Морав-
ског коридора, од 
Кошевца код Круше-

вца до Врњачке Бање, дуга 
30 километара, пуштена је 
у саобраћај 22. децембра, 
а свечаном догађају, по-
ред државних званичника и 
бројног окупљеног народа, 
присуствовао је и председ-

ник Србије Александар Ву-
чић.

„Србија је попут Феникса 
из пепела, после година и 
деценија пропадања, почела 
да се диже, да подиже и пла-
те и пензије, али и да гради 
путеве и пруге, да обнавља 
школе, да гради спортске 
дворане, да подиже болнице 

и домове здравља, да враћа 
инвеститоре, да се реин-
дустриализује“, поручио је 
председник Вучић на отва-
рању.

Нагласио је да врло брзо 
креће изградња брзе са-
обраћајнице иза Адрана, то 
јест од Краљева преко Ма-
тарушке, Богутовачке Бање 

до Баљевца, Ушћа, Рашке и 
Новог Пазара. Истакао је 
да смо успели да дођемо до 
тога да је Србија данас дру-
га по стопи раста у Европи 
и да ће следеће године бити 
најбрже растућа економија 
у целој Европи, те да ће то 
сваки грађанин моћи да 
осети кроз своје приходе.

напредњаке који су били са 
њим и додао да је једном од 
нападнутих младића, Луки 
Драшковићу, констатован 
потрес мозга у Ургентном 
центру КЦС.

Поводом овог бруталног 
напада, огласили су се функ-
ционери СНС и најоштрије 

осудили Ђиласово дивљачко 
понашање. Владимир Ђука-
новић позвао надлежне да 
реагују како би се зауставило 
понашање овог кабадахије и 
насилника. Миленко Јованов 
упитао је шта раде полиција 
и тужилаштво и зашто Ђилас 
и његова банда одмах нису 

похапшени, те да је крајње 
време да се ови агресивни 
лудаци склоне са улица и 
држе под кључем, у притво-
ру или некој другој одгова-
рајућој установи.

Страшни напад на под-
младак СНС осудио је пред-
седник СНС Милош Вучевић, 

потпредседници ГО СНС 
Ана Брнабић, Ирена Вујо-
вић, Невена Ђурић, Синиша 
Мали, као и функционери 
Златибор Лончар, Јелена 
Жарић Ковачевић, Сандра 
Божић, Бранислав Маловић, 
Никола Селаковић, Ивана 
Николић... 

од КрушевцА до врњАчКе БАње зА 15 минутА

Поручио је и да ће се 
сада од Крушевца до 
Врњачке Бање стизати за 
15 минута, а да се нека-
да стизало за 45 минута. 
Навео је да је ограничење 
брзине 130 километара на 
сат и да је овај ауто-пут 
најшири у Србији, широк 
30 метара. Подсетио је 

да ће Моравски коридор 
бити дигитални ауто-пут 
што значи да ће на елек-
тронским таблама бити 
постављене информације 
о гужвама на путу, да ли се 
негде догодила несрећа, о 
временским приликама, да 
ли је потребно успоравање 
брзине...

„Ово је први дигитални 
ауто-пут. То је као овај знак, 
да се види када је киша и 
када је снег. Да знате какви 
су услови на путу, да знате 
да ли има гужве или нема. 
То је скуп ауто-пут, али ус-
пешна Србија је могла да га 
изгради“, поручио је пред-
седник Вучић.

Према његовим речима, 
Србија, у апсолутном броју 
километара, гради тренут-
но највећи део ауто-путева 
и брзих саобраћајница у 
целој Европи, као и то да се 
она попут Феникса подигла 
из пепела и решила да ре-
шава све проблеме из про-
шлости.

мораВСКи Коридор

неВиђено наСиље 
на УЛицама београда ђиЛаС ФизиЧКи наСрнУо на мЛаде аКтиВиСте СнС



ОДБРАНА

ПРИВРЕДА ДРЖАВНА УПРАВА

ПРАВДА

Министарка правде Маја Поповић сас-
тала се са представницима судијских и 
јавнотужилачких помоћника и упознала 
их са садржајем мишљења Венецијанске 
комисије о Нацрту закона о Правосудној 
академији, које је усвојено на децембар-
ском пленарном заседању. Поповић је ис-
такла да ће се рад на изради овог закона 
наставити и током 2025. године и да се 
Министарство правде још није одреди-
ло о верзији коју ће прихватити, имајући 
у виду да избор опције зависи од исхода 
јавне расправе и од консултација са пред-
ставницима Европске комисије.

КУЛТУРА

Министар Никола Селаковић отворио 
је Народни музеј у Голупцу и истакао да 
ово место, познато по чаробној тврђави 
и јединственом положају на Дунаву, сада 
добија нови културни центар. Финанси-
рајући обнову зграде из 19. века, Европ-
ска унија је, кроз програм „Про плус“,  
бесповратно издвојила 170.000 евра за 
реконструкцију. Пројекат је реализован 
у сарадњи са Министарством за европ-
ске интеграције, а са укупно 30.081 евра 
учествовале су и локална самоуправа у 
Голупцу и Влада Србије.

„Увођење обавезног служења војног 
рока биће кључни задатак Министарства 
одбране и Војске Србије у предстојећој 
години. Реч је о процесу који захтева, не 
само финансијска издвајања, организа-
цијска прилагођавања и инфраструктурне 
пројекте на нивоу система одбране, већ и 
успостављање новог, младим генерација-
ма непознатог социјалног механизма. За 
то ће нам бити потребна подршка свих 
истински државотворних снага у нашем 
друштву, рекао је министар одбране Бра-
тислав Гашић.

Министарство привреде, на челу са 
министарком Адријаном Месаровић, и 
компанија „Jумис“ потписали су у Нишу 
уговор о додели средстава за унапређење 
производње. Ова нишка фабрика извози у 
54 земље широм света, у САД, Кину, аф-
ричке земље… Најбоље српске супице у 
кеси и читава палета других производа, са 
ознаком „произведено у Србији“, свакога 
дана освајају нове потрошаче на свим 
континентима“, поручила је министарка 
Месаровић.

Министарка Јелена Жарић Коваче-
вић рекла је да ће измене Закона о 
слободном приступу информацијама 
смањити злоупотребе које су се поја-
вљивале. Како је појаснила, брисање 
члана који се тиче злоупотребе права 
на приступ информацијама из Закона 
о слободном приступу информација-
ма од јавног значаја и промена ста-
ва Уставног суда у погледу накнаде 
трошкова заступања у поступку по 
жалби, утицало је на повећање злоу-
потреба.

ЗДРАВЉЕ

Министар здравља Златибор Лончар 
објавио је да више нема листа чекања за 
операцију катаракте и изразио очеки-
вање да ће ускоро бити још добрих вести 
и да ће још неке листе чекања бити уки-
нуте. Министар је разговарао и са нај-
бољим дипломцима државних медицин-
ских факултета, који су студије заврши-
ли са просеком 10 и 9,50, а који ће путем 
„Програма запошљавања најуспешнијих 
дипломаца медицинских факултета и 
средњих медицинских школа“ добити 
посао у некој од здравствених установа 
и прилику за стручно усавршавање.

ФИНАНСИЈЕ

Министар финансија Синиша Мали 
састао се са сталним представником 
Програма Уједињених нација за раз-
вој (УНДП) у Србији Јакупом Беришом 
и разговарао о могућностима сарадње 
у организацији предстојеће ЕКСПО из-
ложбе, зеленој агенди, развоју тржишта 
капитала и продубљивању подршке у 
спровођењу реформи неопходних за пу-
ноправно чланство Србије у Европској 
унији. Мали је представио досадашње 
економске успехе Србије, који су довели 
до добијања инвестиционог рејтинга, на 
чему му је Бериш честитао.

СПОЉНИ ПОСЛОВИ

Министар спољних послова Марко Ђу-
рић састао се, у оквиру званичне посете 
НР Кини, са министром Међународног 
одељења Централног комитета КП Кине 
Лиу Ђиенчаом и констатовао да је ова го-
дина била од изузетног значаја за развој 
српско-кинеских односа, с обзиром на ре-
зултате посете председника Си Ђинпинга 
Београду, и додао да смо опредељени за 
то да и 2025. буде година веома интензив-
не сарадње.

ЖИВОТНА СРЕДИНА

У присуству министарке Ирене Вујовић, 
потписан је важан уговор на основу којег 
ће у наредној години Француска развој-
на агенција и Европска банка за обнову 
и развој одобрити додатна средства, по 
75 милиона евра, за наставак изградње 
савремених регионалних центара за упра-
вљање отпадом, којима се проблем отпа-
да решава за све градове и општине који 
ће ка њима гравитирати. Вујовић је нагла-
сила да се пројекти реализују кроз зајед-
ничку кредитну линију у укупном износу 
од 300 милиона евра.

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊА

Министар Немања Старовић истакао 
је да ће на сајту Министарства за рад, 
запошљавање, борачка и социјална пи-
тања бити објављена листа свих при-
ватних установа са којима су поптисани 
уговори, као и листа свих погодности 
које су обезбеђене за борачку попула-
цију. Право на погодности има 62.000 
бораца и 11.000 ратних војних инвали-
да, цивилних инвалида рата и породица 
палих бораца.

Председник Владе Србије 
Милош Вучевић састао се 

са званично и легитимно изаб-
раним представницима сту-
дентских организација свих 
универзитета у Србији. На са-
станку су била 32 представни-
ка студентских организација, а 

теме разговора биле су везане 
за оверу првог семестра, ор-
ганизовање јануарског испит-
ног рока, питање школарина 
- да ли ће бити кориговане или 
враћене, питање трошкова за 
живот...

„Шири списак тема биће 

пренет Министарству про-
свете, а очекује се њихов до-
говор, као и одговор декана 
факултета. Очекујем да дека-
ни, као што разумеју студен-
те који блокирају, разумеју и 
ове друге. Шта ћемо са сту-
дентима који желе да пола-

жу испите? Верујем да ћемо 
стварати услове да студенти 
који желе да полажу испите, 
могу да их полажу. Захтеви 
су испуњени и право је сту-
дената да могу да полажу ис-
пите“, поручио је председник 
Владе Вучевић.

ВЛада репУбЛиКе Србије

ПОЉОПРИВРЕДА

Држава је испунила све обавезе пре-
ма пољопривредницима, саопштило је 
Министарство пољопривреде и иста-
кло да нема никаквих разлога за про-
тесте. Министар Александар Мартино-
вић рекао је да је управо у договору 
са пољопривредницима, потписано 
више споразума о сарадњи са пред-
ставницима релевантних удружења 
пољопривредника. Навео је да је у 
току исплата додатних 10.000 динара 
по хектару свим пољопривредницима 
који су остварили право на основне 
подстицаје у биљној производњи у 
2024. години.

ЈАВНА УЛАГАЊА

Министар за јавна улагања Дарко 
Глишић изјавио је да се тренутно ради 
на 37 изузетно важних пројеката широм 
Србије и да је њихова вредност 55,5 ми-
лијарди динара. Међу њима свакако је 
најзначајнији пројекат изградње нове 
Дечје клинике „Тиршова 2“. Према ње-
говим речима, после четири месеца 
изградње објекта, поставља се четвр-
та плоча и радови одмичу задовоља-
вајућом динамиком.
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Нови Сад је током 
новембра и децем-
бра био поприште 

немилих догађаја - од 
страшне трагедије када је 
у обрушавању надстреш-
нице на Железничкој ста-
ници страдало 15 људи, а 
тешко повређено двоје, 
преко варварског напада 
опозиције и хулигана на 
Градску кућу и просипања 
фекалија, затим уништа-

вања бојом централног 
градског трга до ометања 
седнице Скупштине гра-
да и напада на градона-
челника Милана Ђурића 
и новинаре.

Све ове догађаје за 
„СНС Информатор“ ко-
ментарисала је предсе-
дница Скупштине града 
Новог Сада и члан Из-
вршног одбора СНС Дина 
Вучинић, уз констатацију 
да је од првог дана јасно 
да опозицију не интере-
сује трагична несрећа на 
Железничкој станици, 
нити туга породица стра-
далих.

- Они трагедију од пр-
вог дана злоупотребља-
вају у покушају да се 
на улици дочепају вла-
сти, коју не могу да ос-
воје на изборима. У том 
циљу демолирали су 
Градску кућу, један од 
најстаријих културно-
историјских споменика 
у Новом Саду, коју нису 
оштетили ни окупатори у 
Првом и Другом светском 

рату. Порукама мржње 
девастирали су Трг сло-
боде, главни градски трг 
у Новом Саду. Покушали 
су насилно да упадну и 
девастирају Скупштину 
града. У том свом насиљу, 
ишли су толико далеко да 
су чак физички напали 
новинарку „Информера“ 
и отели јој телефон, јер 
им се није свиђало што 
„Информер“ директно 

преноси њихово насиље. 
А финале хаоса био је 
покушај напада на гра-
доначелника Новог Сада 
Милана Ђурића. И тада 
и данас им поручујемо 
да нас неће увући у своју 
политику хаоса, деструк-
ције и сукоба. Нови Сад је 
за рад, а не за рат. Нови 
Сад жели да се развија. 
Грађани Новог Сада су за 
политику развоја. За веће 
плате, веће пензије и још 
бољи животни стандард.

интересантно је да 
је против разрешења 
градоначелника гла-
сало 48 одборника, а 
да владајућа коали-
ција има 46 одборни-
ка. да ли то значи да 
је део опозиције гла-
сао да ђурић остане? 
Шта то говори о де-
шавањима у њиховим 
редовима?
- Од тренутка подно-

шења, било је јасно да је у 
питању бесмислен пред-
лог. Најобичнија циркус-

неЋемо дозВоЛити да ноВи Сад Стане
ка шарада. Свима је било 
јасно да они захтев нису 
упутили да би цивилизо-
вано расправљали, већ да 
би од седнице Скупшти-
не града направили цир-
кус. И у томе су успели, 
својим перформансима 
и насиљем. Јасно је да 
они немају политику. Да 
немају програм и да не-
среће злоупотребљавају 
у покушају да на улици 
промене народну вољу. 
Математика је неумољи-
ва. Скупштина града Но-
вог Сада броји 78 одбор-
ника. Скупштинска већи-
на има 46, а опозиција 
32. За разрешење Милана 
Ђурића, које је потписала 
цела опозиција, гласало 
је само 25 потписника, а 
против 48. То значи да је-
дан број њихових одбор-
ника разуме да Милан 
Ђурић није одговоран 

за несрећу, и да захтев 
представља најобичније 
политиканство.

нереди у новом Саду 
изнедрили су неке 
нове, гласне и мили-
тантне вође протеста 
типа мирана погача-
ра и мише бачулова. 
Ко су ти људи и шта 
се десило да избију у 
први план?
- Нису само Погачар и 

Бачулов склони насиљу. 
Склона му је цела опози-
ција. Подсетићу вас да је 
тог дана, поред ове двоји-
це политичких аналфабе-
та, пред Скупштином гра-

да било пола Београда, 
од Срђана Миливојевића, 
Ћуте, преко Маринике 
до Владимира Јелића и 
других ударних песница 
опозиције. Њихов једини 
програм је да злоупотре-
бом несреће, блокирањем 
улица, уништавањем 
имовине свих грађана, 
блокадама институција, 
стварањем тензија и ха-
оса, и настојањима да 
створе поделе у друштву, 
покушају да се домогну 
власти.

Шта, након свега, 
можете да поручи-
те грађанима новог 
Сада и породицама 
људи који су настра-
дали у паду над-
стрешнице?
- Град Нови Сад је по-

гођен трагедијом. Смрт-
но је страдaло 15 људи, а 

двоје је тешко повређено, 
и лекари се још увек боре 
за њихов живот. Ја и чла-
нови градског већа били 
смо на свим сахранама. 
Од првог дана помажемо 
људима. Пре неки дан, 
на Градском већу донели 
смо одлуку да отворимо 
наменски рачун за помоћ 
породицама погођеним 
трагичном несрећом, а 
Град је из буџета опреде-
лио 50 милиона динара. 
Били смо уз њих и бићемо 
уз њих. То је наша људ-
ска и морална дужност. 
И док опозиција шири 
речи мржње и позива на 

сукобе, ми ћемо настави-
ти да радимо на томе да 
наши грађани живе боље. 
Српска напредна стран-
ка неће рат, ми смо за 
рад и напредак. На власт 
се не долази на улици. 
Паљењем. Уништавањем. 
И демолирањем. На власт 
се долази вољом народа. 

На изборима, а за СНС 
је 2. јуна гласало 88.000 
Новосађана. Нећемо до-
зволити да Нови Сад ста-
не. Нећемо дозволити да 
га увуку у сукобе. Њихов 
програм је хаос, а наш рад 
и ред. Они би да зауставе 
Нови Сад, а ми желимо да 
он још јаче напредује.

- На Градском већу донели смо 
одлуку да отворимо наменски 
рачун за помоћ породицама 
погођених трагичном несрећом, 
а Град је из буџета определио 
50 милиона динара. Били смо уз 
њих и бићемо уз њих. То је наша 
људска и морална дужност.

»

- Док опозиција шири речи 
мржње и позива на сукобе, ми 
ћемо наставити да радимо на томе 
да наши грађани живе боље. 
Српска напредна странка неће 
рат, ми смо за рад и напредак. 
На власт се не долази на улици

»

ИНТЕРВЈУ

На састанку са деле-
гацијом Студентске 

конференције универзи-
тета Србије (СКОНУС), 
председник Владе Србије 
Милош Вучевић разго-
варао је о питањима која 
произилазе из блокада 
факултета, истичући да 
је Влада испунила све за-
хтеве дела студената који 
блокирају рад факултета 
и да је за Владу та тема 
завршена.

Након састанка са де-
легацијом СКОНУС-а, 
премијер Вучевић рекао 
је да је разговарао са 
легалним и легитимним 
представницима Уни-
верзитета у Београду и 
најавио да ће разговара-
ти и са легалним и леги-

тимним представницима 
других универзитета у 
Србији.

„Обавестио сам их да је 
Влада испунила све захте-
ве који су постављени од 
дела студената који врше 
блокаду и да је за нас та 
тема завршена“, истакао 
је Вучевић и додао да су 
разговарали и о темама 
које произилазе из бло-
када, попут тога како ће 
се завршити овај семес-
тар, како ће се третира-
ти децембарски рок, шта 
ће бити са школаринама, 
домовима, стипендијама, 
мензама. Према његовим 
речима, питања су се ти-
цала не само основних, 
него и магистарских и 
докторских студија.

СаСтанаК Са 
Легитимним 

предСтаВницима бУ дина ВУЧиниЋ, 
председница Скупштине града 

Новог Сада и члан ИО СНС
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана

БРИГА О ГРАЂАНИМА
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1. уБ

МОДЕРНЕ СВЛАчИОНИЦЕ НА ФУДБАЛСКОМ ИГРАЛИШТУ

У Совљаку су изграђене модерне свлачио-
нице на фудбалском игралишту, површине 
150 квадратних метара. Нова управна зграда 
два фудбалска клуба „Совљак“ и „Тамнава“, 
поред самих свлачионица за играче и судије у 

које је доведена „градска вода“, поседује и не-
колико просторија међу којима се издваја све-
чана сала за 80 људи. Обнова управне зграде 
ФК „Чучуге“ подразумевала је реконструк-
цију свлачионица и клупских просторија, као 

и замену дотрајалих олука и мрежа иза голова 
и постављање столица. У Паљувима је асфал-
тиран прилазни пут цркви и унутрашњост 
порте. У Пионирској улици урађена је водо-
водна мрежа у дужини од 320 метара.

2. медвеђА
АСФАЛТИРАЊЕ ПУТЕВА

Председник Општине 
Драган Кулић, заједно са 
сарадницима, обишао је 
радове на асфалтирању 
деоница путева у сели-
ма, који се финансирају из 
општинског буџета. У каби-

нету председника Општине 
одржан је пријем странака и 
разговарало се о проблеми-
ма и питањима која интере-
сују мештане. Пријем стра-
нака одржан је и у странач-
ким просторијама.

4. ЛесКовАц
ПОСЕТА ИРЕНЕ ВУЈОВИћ

Градоначелник Горан Цвета-
новић потписао је уговор о осни-
вању Регионалног иновационог 
старт-ап центра са суоснивачима 
Академијом струковних студија 
„Јужна Србија“, Технолошким 
факултетом и Центром за развој 
Јабланичког и Пчињског округа. 
Град је определио 80 милиона 
динара за пакете помоћи пензи-
онерима и социјално угроженим 
становницима. Лесковац је на 

четвртом месту по транспарент-
ности рада локалних самоуправа 
у Србији, показао је најновији из-
вештај „Индекс транспарентно-
сти локалне самоуправе за 2024. 
годину“. Министарка Ирена 
Вујовић обишла је село шишин-
це, једно од 16 места у којима 
се ради канализација, а затим је 
учествовала у акцији пошумља-
вања у Миланову и присуствова-
ла састанку ГО СНС.

5. инђијА
САСТАНЦИ чЛАНОВА У СВИМ МЕСТИМА
На састанку ОО СНС Инђија, 

разговарало се о ситуацији у на-
шој земљи, а председавали су 
Александра Малетић и Марко 
Гашић. Састанци месних одбора 
одржани су у Бешки, Крчедину, 
Марадику, Новом Сланкамену, 

Новим Карловцима, Чортановци-
ма, Љукову, Јарковцима и Инђији. 
На свим састанцима пружена је 
безрезервна подршка председни-
ку Александру Вучићу и његовим 
напорима да Србију води путем 
мира, напретка и стабилности.

3. сечАњ
САРАДЊА СА ГРАДОМ АЗОВОМ

Општина је била домаћин деле-
гацији побратимског града Азова 
из Ростовске области у Руској Фе-
дерацији. Посета је била прилика 
за јачање пријатељских односа, 
размену искустава и унапређење 

сарадње. У сарадњи са Инсти-
тутом за безбедност саобраћаја, 
Општина је организовала доде-
лу ауто-седишта за децу рођену 
2024. године. Одржани су тради-
ционални Митровдански сусрети.

6. мАЛи зворниК
БОРАчКЕ СПОМЕНИЦЕ
Борцима, ратним војним инвалидима 

и породицама палих бораца уручене су 
борачке споменице на свечаном пријему 
у сали Скупштине општине. Мали Звор-
ник добио је од братске Општине Лебане 
Повељу за изузетну сарадњу у областима 
привреде, економије и историје, као и за 
повезивање културног наслеђа. Признање 
је примио председник Општине Зоран Јев-
тић, на свечаности поводом обележавања 
крсне славе и Дана општине Лебане.

7. вЛАдимирци
БРОЈНЕ СТРАНАчКЕ 
АКТИВНОСТИ

Одржане су две седнице ОО СНС, као и седнице 
свих месних одбора. У просторијама ОО, сваке субо-
те одржавају се разговори са грађанима. Редовно се 
одржавају и штандови на којима се дели „СНС Ин-
форматор“. Активисти су посетили породицу у МО 
Лојанице и уручили им пригодан поклон као вид 
помоћи. Општину Владимирци посетио је помоћник 
министра за туризам и омладину поводом отварања 
Канцеларије за младе и изградње Омладинског 
парка. Министар за јавна улагања Дарко Глишић и 
министарка привреде Адријана Месаровић најави-
ли су изградњу школе у Прову и наставак изградње 
обилазнице. Одржана је свечана додела борачких 
споменица, као посебног националног признања.

8. БеЛА пАЛАнКА
ПОМОћ ЗА МАЛУ УНУ ЖИВКОВИћ

Осмогодишњу Уну Живковић, која болује од це-
ребралне парализе и страбизма, посетио је председ-
ник Општине Горан Миљковић и њеним родитељима 
уручио 200 хиљада динара, део хонорара са наступа 
музичара Дејана Петровића на манифестацији Дани 
банице. Миљковић је рекао да ће Општина наставити 
да помаже овој породици финансијски и обезбеђи-
вањем возила за превоз до центра за вежбање.

9. ЛАјКовАц
ПАКЕТИ И ОГРЕВ 
ЗА РАСЕЉЕНА ЛИЦА
Одржана су два састанка ОО СНС, а теме састан-

ка биле су актуелна дешавања на републичком и 
локалном нивоу и подршка председнику Алексан-
дру Вучићу, те осуда понашања опозиције. Састан-
ке су одржали и сви месни одбори, као и Интернет 
тим. Одржана су два штанда на којима су активисти 

и функционери разговарали са суграђанима, 
као и акција разговора са грађанима у стра-
начким просторијама. Асфалтиране су улице 
Алексе Шантића, Светог Саве и пут за Ракиће 
у МЗ Доњи Лајковац. Председник Општине Ан-
дрија Живковић потписао је уговор о изградњи 
паркинга у центру града са Министарством 
грађевинарства, саобраћаја и инфраструктуре. 
Општина је потписала уговор са Комесарија-
том за избеглице о бесповратној помоћи у па-
кетима хране и огрева за расељена лица.

10. пожАревАц
РАЗГОВОРИ СА ГРАђАНИМА

Поводом Дана просветних радника, уру-
чене су награде запосленима у образовању. 
Обележен је  Дан примирја у Првом свет-
ском рату полагањем венаца на Споменик 
српском војнику. Чланице Уније жена одр-
жале су трибину у Костолцу на тему дија-
бетеса. Организујемо редовне разговоре са 
грађанима у месним заједницама.

дарко глиШић Са грађанима и извођачима радова
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12. Брус
АСФАЛТ У КРИВОЈ РЕЦИ

Општина Брус, у сарадњи са 
Владом Србије и Кабинетом мини-
стра за развој недовољно развије-
них општина, асфалтирала је пут 
у селу Крива Река, у дужини 1,2 
километара.

13. вАрвАрин
АКЦИЈЕ ПОДЕЛЕ 
„СНС ИНФОРМАТОРА“

Акције поделе „СНС Информа-
тора“ и разговора са суграђани-
ма  одржане су у пешачкој зони у 
центру града и на пијаци. Одржан 
је и редован састанак ОО и упуће-
на је снажна подршка председни-
ку Александру Вучићу у борби за 
модерну, пристојну и јаку Србију. 
Чланице Уније жена организовале 

су трибину поводом „16 дана ак-
тивизма против насиља над жена-
ма“. Председница Општине др Ви-
олета Лутовац Ђурђевић угостила 
је државну секретарку Министар-
ства туризма и омладине Милену 
Поповић.

15. сомБор
РЕКОНСТРУКЦИЈА ПУТА 
ТЕЛЕчКА - БАчКИ СОКОЛАЦ

Градоначелник Антонио Ратко-
вић посетио је Међуопштинско 
удружење параплегичара и квад-
риплегичара, где је средствима 
Града изграђена приступна рам-
па за особе са инвалидитетом. 
Уручена су 22 уговора за набавку 
пчелињих друштава и опреме у 
пчеларству пољопривредницима 
који узгајају пчеле. Градоначел-
ник Ратковић обишао је објекат 

некадашњег вртића у Риђици, где 
су реконструисани кров и унутра-
шњост, као и радове на уређењу 
ајнфорта зграде Сомборског пева-
чког друштва. Ратковић је уприли-
чио пријем за делегацију професо-
ра кинеских универзитета и пред-
ставнике Пољопривредне стручне 
службе. На платоу Спомен музеја 
Батинске битке код Бездана, све-
чано је одата почаст свим борци-
ма. Венци су положени и на спо-
меник мајору Николи Илићу Бајки. 
Градоначелник је обишао радове 
на реконструкцији пута од Телеч-
ке до Бачког Соколца и дечију иг-
раоницу у Колуту. Чланови Савета 
за безбедност саобраћаја уручили 
су едукативне поклоне вртићима. 
У току је реконструкција амбулан-
те у Стапару.

17. срБоБрАн
НОВА ПОДРШКА 
ПРЕДУЗЕТНИЦИМА

Председник Општине Радивој 
Дебељачки уручио је уговоре о 
финансијској подршци за девет 
предузетника који су се одлучили 
да, уз помоћ локалне самоуправе 
и Националне службе за запошља-
вање, покрену своје бизнисе.

18. АрАнђеЛовАц
РЕКОНСТРУКЦИЈА 
ЦЕВОВОДА

Реконструисан је цевовод Ка-
чер-Гараши, у дужини од 6.855 
метара. Представници Савета за 

заштиту животне средине и уче-
ници Средње техничке школе 
„Милета Николић“ обележили 
су Међународни дан климат-
ских промена. Нова подлога од 
вештачке траве поставља се у 
Спортском центру „Шумадија“. 
Општина је организовала доделу 
бесплатних седишта за малишане 
рођене 2024. године. Наставља 
се уређење парка код ОШ „Ми-
лан Илић Чича“. Прва едукација 
на тему безбедности у саобраћају 
одржана је у Академији струков-
них студија. Одржана је и пета 
годишња Конференција о родној 
равноправности на локалном ни-
воу, заједно са обележавањем 
националне кампање „16 дана 
активизма против насиља над же-
нама“, коју су заједнички осмис-
лили општински Савет за родну 
равноправност, Мисија ОЕБС-а 
у Србији, Министарство правде 
и МУП. Свакодневно одржава-
мо пријем грађана у страначким 
просторијама, којем присуствују 
функционери ОО.

19. смедерево
ПРОТИВ НАСИЉА 
НАД ЖЕНАМА

Град Смедерево наставља са 
активним учешћем у обележавању 
Међународног дана борбе против 
насиља над женама и подржава 
глобалну кампању „ 16 дана ак-
тивизма против насиља над же-
нама“. Тим поводом, одржана је 
изузетно посећена трибина пос-
већена овој тематици.

23. ГоЛуБАц
РАДОВИ У РАДОШЕВЦУ 
И ДВОРИШТУ

Постављају се нови олуци и 
кровни покривач на Дому културе 
у насељу Радошевац. У току је из-
градња моста у насељу Двориште 
и изградња каптаже на потоку 
Обуш. КЈП „Голубац“ завршава 
халу за смештај возила.

24. црнА трАвА
ЗА БОЉУ БЕЗБЕДНОСТ 
У САОБРАћАЈУ

Уз помоћ Агенције за безбед-
ност саобраћаја, организовали смо 
гостовање представе „Пажљивкова 
правила у саобраћају“ за наше ма-
лишане. Основна школа добила је 

на поклон полигон за саобраћај, на 
којем смо извршили показну вежбу 
понашања у саобраћају. Ученици 
Средње школе одиграли су пред-
ставу „Зона Замфирова“ у сали Дома 
културе. Настављено је са пријемом 
грађана у страначким просторијама, 
упознавањем са њиховим проблеми-
ма и изналажењем решења.

26. ЛАпово
ПОКЛОН КУћИЦЕ ЗА БЕБЕ

Представници ОО СНС тради-
ционално су посетили породице 
новорођене деце и поклонили им 
кућице са основним потрепштина-
ма за бебе. Општина овакав знак 
пажње практикује, из године у го-
дину, у сарадњи са декоративном 
фирмом „Фабрикица“.

16. Горњи миЛАновАц
НОВИ ВРТИћ У НЕВАДАМА

У току су радови на објек-
ту новог вртића у Невадама. У 
сарадњи са првим секретаром 
Амбасаде Руске Федерације 
Станиславом Лупином, биће 
постављене меморијалне табле 
са именима погинулих Црвено-
армејаца, чији су земни остаци 
похрањени на Брду мира. За 
следећу годину планирано је 
да будемо домаћини престиж-
ном интернационалном пројек-

ту, снимању серије о Робину 
Худу. Одржани су Такмичарски 
дани младих предузетника. У 
присуству министарке Јелене 
Жарић Ковачевић, отворено 
је регионално такимичење у 
изради бизнис планова. Горњи 
Милановац домаћин је излож-
бе фотографија посвећених 
окупацији Републике Кипар. На 
Руднику је одржан састанак са 
мештанима.

11. трстениК
ПОСЕТА БРАТИСЛАВА ГАШИћА

Активисткиње Уније жена 
одржале су штанд поводом гло-
балне кампање „16 дана акти-
визма против насиља над жена-
ма“, као и састанак Уније жена 
ОО, којем је присуствовала 
чланица Председништва СНС 

Јелена Жарић Ковачевић. Члан 
Председништва СНС Братислав 
Гашић посетио је наш одбор, 
а на састанку проширеног ОО 
једногласно је закључено да су 
нам саборност, јединство и сло-
га потребни више него икад.

20. нови сАд

ПОПРАВКА КОЛОВОЗА У 164 УЛИЦЕ
Градоначелник Милан Ђурић обишао је за-

вршне радове на асфалтирању Улицe магнолија 
у Боцкама. Током 2024. године, у насељу Боцке 
асфалтирано је 19 улица, укупне дужине више 
од пет километара. У Улици 25. октобра у Сте-
пановићеву изводе се радови на пресвлачењу 
коловозне конструкције и пешачке стазе новим 
асфалтом. Само у Степановићеву, ове године ас-
фалтиране су три улице, укупне дужине око два 
километра. На територији целог града, од јануара 
до краја октобра, поправка коловоза извршена је 
у 164 улице, укупне дужине од око 60 километа-
ра. У великом броју улица поправљен је коловоз и 
уређене су саобраћајне површине, пешачке и би-
циклистичке стазе. Градоначелник Ђурић примио 
је амбасадора Ирана Рашида Хасан Пура Баеија у 
опроштајну посету уочи завршетка дипломатског 
мандата. Свечано је обележен 25. новембар, Дана 
присаједињења Баната, Бачке и Барање Краљеви-
ни Србији. Градоначелник Ђурић обишао је радо-
ве на реконструкцији вреловода за Институт за 
здравствену заштиту деце и омладине Војводине 
и Јодну бању. У оквиру пројекта, уређен је и пар-
кинг код Јодне бање, а у току је уређење пешач-
ких стаза и зелених површина.

14. ЛеБАне
ПРЕВЕНТИВНИ ПРЕГЛЕДИ

Поводом Светског дана бор-
бе против шећерне болести, 
чланице Актива жена спрове-

ле су акцију провере шећара у 
крви и крвног притиска заинте-
ресованим суграђанима.

22. БујАновАц
РАЗГОВОР СА чЛАНСТВОМ

Чланови Председништва 
СНС Јелена Жарић Ковачевић и 
Драган Стевановић обишли су 

просторије ОО СНС у Бујанов-
цу и разговарали са члановима 
о актуелним темама.

25. суБотицА
НОВА АМБУЛАНТА НА ПАЛИћУ

Градоначелник Стеван Бакић 
обишао је радове на изградњи 
здравствене амбуланте на Па-
лићу и свечано је отворио ново-
изграђени тржни центар „Super 
Shop“ у насељу Прозивка. Одр-
жан је седми Међународни ру-

кометни турнир за ветеране и 
ветеранке „Трофеј Суботице“. 
Отворено је Привремено при-
хватилиште за најугроженије 
Суботичане. Свечано је обе-
лежена 106. годишњица осло-
бођења града у Великом рату.

21. зрењАнин
ВЕЛИКА АКЦИЈА САДЊЕ ДРВЕћА

Одржани су бројни састанци 
месних одбора и Градског 
одбора, са којих је упућена 
снажна подршка председнику 
Александру Вучићу. Представ-
ници ГО СНС положили су вен-
це на спомен обележје краљу 
Петру Првом Карађорђевићу, 
у оквиру обележавања Дана 
ослобођења у Првом светском 
рату, а централна прослава 
одржана је на Тргу слободе. 
Градоначелник Симо Сала-
пура угостио је четири бебе 
- Анамарију, Давида, Балшу и 
Матеју - и уручио им златни-
ке са грбом града. Салапура је 

обишао шећерански парк где 
је у току садња више од 200 
садница дрвећа. У оквиру ак-
ције „Да нам села буду ближа“, 
посетио је Меленце, где су 
реализована улагања у путну 
инфраструктуру и обнављање 
школе. Зрењанин је у врху 
лествице по издвајању за про-
наталитетну политику. Градо-
начелник Салапура посетио је 
МЗ Златица, где је најавио ре-
конструкцију улица Братства и 
јединства и 22. децембра, као 
и наставак обнове јавне расве-
те. Посетио је и Дечји центар и 
разговарао са волонтерима.
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28. сремсКА 
митровицА
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ГРАДА

Министар Немања Старовић 
предводио је церемонију пола-
гања венаца поводом обележа-
вања 106. годишњице ослобођења 
у Првом светском рату и 80. го-
дишњице ослобођења у Другом 
светском рату. Организовали смо 
61. традиционалну трку улицама 
града. Сремска Митровица обе-
лежила је Дан града и своју сла-

ву Митровдан, а због трагичног 
догађаја у Новом Саду, одлуком 
градоначелника, изостала је све-
чарска атмосфера, те је служена 
литургија и положени су венци. 
Одржан је Први фестивал ракије, 
а Град је доделио студентске сти-
пендије. Председница Покрајин-
ске владе Маја Гојковић и градо-
начелник Бранислав Недимовић 
обишли су обновљено Позориште 
„Добрица Милутиновић“. Неди-
мовић је обишао и нови објекат 
Ловачког дома.

30. титеЛ
АСФАЛТИРАЊЕ ПУТЕВА

Започети су радови на асфалти-
рању путева у Локу. Асфалтирана 
је улица Светозара Милетића, а 
у плану је и уређење дела улице 
Ђуре Ђаковића. Пре тога, асфал-
тиране су улице у Шајкашу, Гар-
диновцима и Вилову. У наредном 
периоду радови ће се наставити и 
у Тителу.

31. Ковин
САЈАМ ЗАПОШЉАВАЊА

Због тешке несреће у Новом 
Саду, проглашена је тродневна 
жалост. Обележен је Дан осло-
бођења Ковина у Великом рату. 
Ученици четвртог разреда ОШ 
„Јован Јовановић Змај“  учество-
вали су у јединственом пројекту 
„Пронађи плаво“, Мреже европ-
ских плавих школа, и тако обеле-
жили Дан климатских промена. 
На иницијативу школе у Плочици 
и директорке Розалије Суњог, у 

Скореновцу је одржана хумани-
тарна изложба ученичких радова 
за помоћ тешко оболелом деча-
ку Вукану из Панчева. Одржан је 
Сајам запошљавања, а у Центру 
за културу постављена је изложба 
радова насталих у оквиру Међу-
народне ликовне колоније „Де 
Ниро“ у Битољу.

32. осечинА
ПОДРШКА ЖЕНАМА 
СА СЕЛА

На предлог председника Србије 
Александра Вучића, Општини је 
опредељено три милиона динара 
за подршку женама са села које 
желе да започну производњу 
џема, пекмеза и слатког од шљива. 
У друштву министарке Адријане 
Месаровић, на дружењу са жена-
ма била је и помоћница министра 
за бригу о селу Биљана Ракић, која 
их је упознала са подстицајима за 
рађање.  Организовани су штан-
дови и пријем грађана у странач-
ким просторијама, а са њима су 

разговарали Никола Томић и Све-
тозар Гачић.

37. проКупље
УРЕђЕЊЕ ПУТНЕ ИНФРА-
СТРУКТУРЕ

Завршена је санација неколико 
градских улица, а радови су под-
разумевали скидање постојеће 
подлоге, насипање и ваљање. 
Комплетна санација коловоза 
урађена је у улицама Анђелије Ла-
заревић, Кајмакчаланској, Јована 
Дучића, Београдској, као и у две 
улице у насељу Купињак.

38. КАњижА
КУћЕ ЗА ПЕТ ПОРОДИЦА

На основу конкурса Министар-
ства за бригу о селу, Општина је 
обезбедила средства за купови-
ну кућа за пет породица, што је у 
овом кругу највећи број позитив-
но реализованих захтева за младе 

који су одабрали да наставе живот 
на селу.

39. сремсКи 
КАрЛовци
ПЕНЗИОНЕРСКЕ КАРТИЦЕ

У организацији Општине и Уд-
ружења „Изражајност култура 
говора“, почела је реализација 
едукативних радионица са ос-
новцима, а председник Општине 
Дражен Ђурђић присуствовао је 
радионици коју води наш познати 
глумац Милан Босиљчић. Подеље-
не су пензионерске картице које ће 
најстарији суграђани моћи да иско-
ристе за попусте у 104 компаније.

40. веЛиКА пЛАнА
КАНЦЕЛАРИЈА ЗА МЛАДЕ

Ускоро отварамо Канцеларију 
за младе, простор где ће млади 
добити прилику да се чују и да гра-
де будућност по својој мери - кроз 

радионице, едукације, волонтерс-
ке пројекте и иницијативе. Велика 
Плана била је домаћин 46. Масу-
киних позоришних дана. Сваке не-
деље организује се пријем грађана, 
где председник Страхиња Павеш-
ковић слуша предлоге, сугестије и 
проблеме наших суграђана. Велика 
Плана добила је урбани врт у окви-
ру пројекта „Никло као ја“.

41. Бечеј
ШЕСТ КУћА СА ОКУћНИЦОМ

Потписани су уговори за до-
делу шест кућа са окућницом са 
Министарством за бригу о селу. 
Председник Општине др Вук Ра-
дојевић, члан Општинског већа 
Давид Туфегџић и в.д. директо-
ра ПУ Горан Стајнић обишли су 
радове на адаптацији вртића у 
Герберовој улици. Председник Ра-
дојевић, са сарадницима, уручио 
је вредну опрему Добровољном 
ватрогасном друштву у Бачком 

Градишту и свечано је отворио 
Mеђународни џудо турнир.

42. КњАжевАц
ПРИЈЕМ ГРАђАНА

Председник ОО СНС Милан Ђо-
кић разговарао је са грађанима на 
редовном пријему грађана, који се 
одржавају како би се унапредила 
директна комуникација и обезбеди-
ло ефикасније решавање проблема.

43. пећинци
СРЕДСТВА ЗА ПУТ КРОЗ 
РАДНУ ЗОНУ

Министарка привреде Адријана 
Месаровић и председник Општи-
не Синиша Ђокић потписали су 
уговор о финансирању развоја 
пословне инфраструктуре, вредан 
265,6 милиона динара. Додељена 
средства биће искоришћена за из-
градњу нове саобраћајнице у рад-
ној зони у Шимановцима.

27. КрушевАц
БРОЈНЕ АКЦИЈЕ ГРАДСКОГ ОДБОРА

Поводом Дана примирја у Пр-
вом светском рату, челници Гра-
да положили су венце у касарни 
„Цар Лазар“. У школи у Великим 
Купцима свечано је промовиса-
на рестаурирана зидна слика 
„Молитва за мир“, аутора Ви-
томира Митровића. Догађају су 
присуствовали народна посла-
ница Невена Ђурић, градона-
челник Иван Манојловић, заме-
ница градоначелника Снежана 
Радојковић и представници 
Фондације „За српски народ и 
државу“. Министар одбране Ср-
бије Братислав Гашић, министар 
одбране Казахстана Руслан 
Жаксиликов и министар индус-
трије и грађевине Казахтана 
Канат шарлапаев обишли су 
„Прву петолетку“ у Трстенику, 
а затим и цркву Лазарицу и Мо-
заик салу Градске управе. Чла-
нови ГО СНС садили су дрвеће 
у Пионирском парку поводом 
Међународног дана климат-
ских промена. Одржан је још 
један састанак Савета за инфо-
рмисање, којем су присуство-
вали Ненад Дејановић и Лана 

Ђурашковић. Председница ГО 
СНС Невена Ђурић одржала 
је радни састанак Уније жена. 
Поводом Светског дана љуба-
зности, разговарали смо са су-
грађанима на штанду. Потпред-
седник ГО СНС Зоран Томић и 
председник МО Мајдево Тодор 
Пуношевац донирали су дрва за 
две породице. Одржана је три-
бина поводом кампање „16 дана 
активизма против насиља над 
женама“, којој је присуствовала 
и чланица Председништва СНС 
Јелена Жарић Ковачевић. Не-
вена Ђурић и Рада Јоксимовић 
Змејкоски одржале су пријем 
грађана. Наши функционери 
обишли су МО Дворане и раз-
говарали са члановима. Невена 
Ђурић и председници Уније 
младих и Уније пензионера 
обишли су породице у Првој 
МЗ и поделили страначки мате-
ријал. Наши активисти честита-
ли су Аранђеловдан напредња-
цима који славе ту славу. Чла-
нови ГО СНС делили су „СНС 
Информатор“ и разговарали са 
грађанима.

29. ужице
ДРУЖЕЊЕ СА СУГРАђАНИМА

КанцеЛарија за Ким

УчЕШћЕ НА САЈМУ ВИНА 
„ОТВОРЕНИ БАЛКАН”

Уручена су решења о до-
дели бесповратних средстава 
за подршку предузетништву 
жена на селу и подршку очу-
вању старих и уметничких 
заната женама из Ужица и 
Чајетине. Решења је уручио 
председник Владе Србије 
Милош Вучевић, у присуству 
министарки Адријане Месаро-
вић и Милице Ђурђевић Ста-
менковски, као и председника 
Општине Чајетина Милана 
Стаматовића и градоначелни-
це Ужица др Јелене Раковић 
Радивојевић. Традиционално, 
поводом Дана града уручена 
је једнократна новчана помоћ 
ратним војним инвалидима и 

члановима породица погину-
лих у ратовима деведесетих. 
У организацији Савеза удру-
жења бораца, представљена 
је књига „Крвава граница“. 
Град је био домаћин састанка 
који су министар за јавна улa-
гања Дарко Глишић и министар 
унутрашњих послова Ивица 
Дачић одржали са представ-
ницима локалних самоуправа 
Златиборског округа, на тему 
смањења ризика од катастро-
фа и непогода. Редовно ор-
ганизујемо пријеме грађана у 
страначким просторијама и ор-
ганизујемо штандове на којима 
делимо страначки материјал и 
разговарамо са суграђанима

У оквиру Међународног сај-
ма вина, хране, ракије и тури-
зма „Винска визија Отвореног 
Балкана“, своја вина представи-
ли су и српски произвођачи са 
Косова и Метохије, на штанду 
Канцеларије за КиМ. Традицио-

нална, квалитетна и аутентична 
вина за простор са којег долазе, 
представило је седам винара из 
Ораховца, винарија „Јевремо-
вић“ из Лепосавића и винарија 
„Јовановић“ из Косовске Мит-
ровице.

35. звечАн
СЛАВА МАНАСТИРА БАЊСКА

У присуству великог броја 
верника, манастир Бањска 
прославио је ктиторску сла-
ву - Светог краља Милутина. 
Свету архијерејску литур-
гију служио је викарни епис-
коп новобрдски Иларион 

у саслужењу свештенства. 
Прослави ктиторске славе, 
поред представника локалне 
самоуправе, присуствовала 
је и помоћница директора 
Канцеларије за КиМ Милена 
Парлић.

33. ГњиЛАне, ново Брдо
ПРВА БИОСКОПСКА САЛА
Помоћница директора 

Канцеларије за Косово 
и Метохију у сектору за 
сарадњу са СПЦ и бри-
гу о културном наслеђу 
Милена Парлић посетила 
је новоизграђену згра-
ду Центра за културу у 
Горњем Кусцу. „Налази-
мо се у простору који ће 
бити биоскопска сала, 
прва у овом крају. Пла-
нирани су и мали атеље и 
галерија који ће пружити 

прилику, не само младим 
сликарима из овог округа 
и са простора КиМ, већ 
и уметницима из цен-
тралне Србије да излажу 
своје радове“, истакла је 
Парлић која је, заједно са 
помоћником директора 
Канцеларије за КиМ Ми-
лошем Терзићем и градо-
начелником Новог Брда 
Сашом Милошевићем, 
обишла и економију ма-
настира Драганац.

34. пећ
СВЕчАНА ЛИТУРГИЈА У 
ВИСОКИМ ДЕчАНИМА
У Високим Дечани-

ма прослављена је ма-
настирска слава пос-
већена Светом краљу 
Стефану Дечанском, 
којој је присуствовала 
помоћница директора 
Канцеларије за КиМ 
Милена Парлић. Све-
чана литургија одр-
жана је у храму ма-
настира, у присуству 

великог броја монаха 
и свештеника из више 
епархија. Литуггију су 
служили митрополит 
Теодосије и двојица 
владика - новобрдски 
Иларион и захумско-
херцеговачки Дими-
трије, са свештен-
ством и монаштвом 
р а ш к о - п р и з р е н с к е 
епархије.

36. ГрАчАницА
чЕСТИТКЕ ЗА 
ПРАЗНИК

Помоћник директора Канце-
ларије за КиМ Милош Терзић 
честитао је, испред Владе Србије 
и Канцеларије за КиМ, празник 
посвећен Светом краљу Милути-
ну сестринству манастира Грача-
ница и верном народу на Косову 
и Метохији, као и свештенству и 
монаштву. Поводом јубилеја ОШ 
„Краљ Милутин“, одржана је све-
чана академија у Дому културе 
„Грачаница“.
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45. Кнић
ИЗГРАДЊА СИСТЕМА ЗА 
ПРЕчИШћАВАЊЕ 
ОТПАДНИх ВОДА

Председник Општине Срећко 
Илић обишао је радове на из-
градњи прва два система за 
пречишћавање отпадних вода у 
Грабовцу и Рибешу. Више од две 
године ради се на пројекту „Чиста 
Србија“, који представља највећу 
инвестицију икада у Општини, 
вредну скоро две милијарде ди-
нара. Пројекат подразумева из-
градњу 35 километара канализа-
ционе мреже и четири система за 
пречишћавање отпадних вода.

46. смедеревсКА 
пАЛАнКА
НОВА КОТЛАРНИЦА 
У ШКОЛИ У ГЛИБОВЦУ

Након више деценија, урађе-
на је нова котларница у школи 
у Глибовцу. Уместо на лож уље, 
школа ће се грејати на гас, што је 
важно за бољи квалитет ваздуха и 
смањење трошкова. Министарка 
Милица Ђурђевић Стаменковски 
представила је нове мере помоћи 
државе младим брачним паровима 
и родитељима за куповину прве 
некретнине по основу рођења 
детета. Активисти ОО делили су 
страначки материјал на штанду и 
разговарали са суграђанима, на-

глашавајући подршку председни-
ку Александру Вучићу и премијеру 
Милошу Вучевићу.

47. Беочин
БОРБА ПРОТИВ НАСИЉА 
НАД ЖЕНАМА

Поводом обележавања Међуна-
родног дана борбе против насиља 
над женама, чланице Уније жена 
ОО, кроз разговоре са суграђа-
нима на штандовима и симболич-
но пуштање наранџастих балона, 
најавиле су почетак глобалне кам-
пање „16 дана активизма против 
насиља над женама“.

48. рАчА
НОВО ДЕчЈЕ ИГРАЛИШТЕ

Министарка за бригу о породи-
ци и демографију свечано је от-
ворила игралиште за децу у селу 
Бошњане. Општина и Комесаријат 
за избеглице и миграције потписа-
ли су уговор о помоћи за куповину 
огрева са превозом за најугроже-
није породице избеглица и интер-
но расељених лица. Општина Рача 
добила је финансијску подршку 
Европске уније за унапређење ло-
калног система помоћи у кући за 
старије особе и особе са инвали-
дитетом. Кориснике ће обилазити 
здравствени тим Дома здравља и 
проверавати њихово здравствено 
стање.

49. КовАчицА
НОВА СПОРТСКА хАЛА

Ковачичко наивно сликарство 
уписано је на Репрезентативну 
листу нематеријалног културног 
наслеђа човечанства УНЕСКО-а. 
Председница Покрајинске владе 
Маја Гојковић отворила је новоиз-
грађену спортску халу у ОШ „Сава 
Жебељан“ у Црепаји. Заменик пред-
седника Општине Мирослав Томаш 
потписао је тројни уговор са пред-
ставницима Министарства за бригу 
о селу и четири породице из Пади-
не, Дебељаче, Уздина и Идвора за 
новчану помоћ за куповину кућа 
са окућницом. Председник Општи-
не Петар Вишњички приредио је 
пријем за делегацију из Словачке 
која је деци донела 700 пакетића, у 
оквиру традиционалне акције „Ко-
лико љубави стане у кутију ципе-
ла“. Чланови Савета за безбедност 
саобраћаја организовали су поделу 
дечјих ауто-седишта.

50. КуЛА
ПРИЈЕМ ГРАђАНА

Председник ОО СНС Дамјан 
Миљанић, заједно са сарадници-
ма, организовао је пријем грађана. 
Комесаријат за избеглице и мигра-
ције обезбедио је још један пакет 
помоћи у грађевинском материја-
лу и огревном дрвету за интерно 
расељена и избегла лица. Обеле-

жен је Дан општине и одржан је 
Фестивал науке. У организацији 
Удружења ратних војних инвали-
да, положени су венци за борце 
погинуле од 1990. до 1995. годи-
не. Одржана је редовна седница 
Штаба за ванредне ситуације, као 
и Греплинг куп Србије. Уручено је 
60 уговора за спровођење мера 
енергетске санације, уз подршку 
Министарства рударства и енерге-
тике. До сада смо реализовали 527 
уговора са грађанима и 65 проје-
ката у јавном сектору.

51. ЛозницА
ОБИЛАЗАК РАДОВА

На седници Скупштине града 
изабрани су извршни органи гра-
да, на челу са градоначелницом 
Драганом Лукић. Почели су раз-
говори са чланством у свих 56 
месних одбора. Градоначелница 
Лукић обишла је радове на ин-
фраструктури у МЗ Башчелуци и 
Клупци. Редовно је, сваке седми-
це, одржаван штанд на којем је 
суграђанима дељен „СНС Инфор-
матор“ и пропагандни материјал. 
Сваке суботе, у просторијама ГО, 
отворена су врата за све суграђа-
не и чланове. Са грађанима су 
на штанду разговарали Драгана 
Лукић, Жељко Марјановић, функ-
ционери и активисти ГО СНС. 
Одржан је Шаховски турнир у 
етно селу „Сунчана река“.

53. зАјечАр
ДИГИТАЛНА ПИСМЕНОСТ 
СТАРИЈИх ОСОБА

Члан Председништва СНС 
Бошко Ничић и председник ГО 
СНС Милан Станковић присуство-
вали су састанку МО у селу Вра-
жогрнац. Потписан је Меморандум 
о сарадњи између Црвеног крста, 
Града и Центра за социјални рад за 
унапређење дигиталне писмености 
старијих особа. Наши активисти, на 
челу са Бошком Ничићем, уручили 
су веш машину породици која живи 
у тешким условима. Градоначелник 
Ничић разговарао је са градона-
челником Источног Сарајева Љу-
бишом Ћосићем и председником 
Скупштине Бранком Короманом о 
братимљењу две локалне самоу-
праве. Представници Града и Мото 
клуба „Дивље сокаче“, уз помоћ 
Хришћанског удружења „Агапе“, 
уручили су постељину, јастуке и 
ћебад Здравственом центру.

54. КЛАдово
ПРИЈЕМ ЗА 
СПОРТИСТКИЊЕ

Председник Општине угостио 
је спортисткиње Лану Катић и Је-
лену Мудринић и тренера Карате 
клуба „Ђердап“ Борка Туфајевића, 
који су у наш град донели златну 
и бронзану медаљу са 31. Светског 
првенства Асоцијације СКДУН. На 
Светском Шотокан карате у Бео-
граду, чланице КК „Ђердап“ биле 
су део репрезентације Србије и 
надметале се међу 2.500 такмича-
ра из 15 држава.

55. ириГ
ОБНОВА ДОМА КУЛТУРЕ

Свечаном седницом обеле-
жен је Дан општине, а догађају 
је присуствовала председница 
Покрајинске владе Маја Гојковић. 

Одељења интерне медицине биће 
отворено у оквиру Дома здравља. 
Потписан је уговор о финанси-
рању изградње парка у Врднику 
са министарком привреде Ан-
дријаном Месаровић. Започета 
је реконструкција Дома културе, 
зхваљујући пројекту „Градови у 
фокусу“ Министарства културе. 
Одржани су 17. Дани младог пор-
тугизера.

56. свиЛАјнАц
НАУчНИ КЛУБ У 
ПРИРОДЊАчКОМ ЦЕНТРУ

У Природњачком центру све-
чано је отворен Научни клуб, 
четрнаести по реду у Србији, који 
ће пружати јединствен простор 
за љубитеље науке. Делегација 
Међународног фонда за развој 
пољопривреде обишла је Задру-
гу пчелара „Свиламед“, имање 
Пољопривредно-ветеринарс-
ке школе и пољопривреднике у 
Грабовцу, Седлару и Кушиљеву. 
Општина и Министарство привре-
де потписали су уговор о финан-
сирању пројеката у оквиру подрш-
ке развоју инфраструктуре у Новој 
зони привређивања.

57. приБој
НОВИ АСФАЛТ

Чланови Савета за безбедност 
саобраћаја уручили су ауто-се-
дишта родитељима деце рођене 
у 2023. и 2024. години. Прибојска 
Бања добила је Стазу здравља, 
дугу један километар, у оквиру 
прекограничне сарадње Прибоја 
и Никшића, и Епархије буди-
мљанско-никшићке. Завршава се 
реконструкција пута према бол-
ници, дому здравља и компанији 
„Полиестер“. На планини Јаворје, 
Телеком Србије поставља репети-
тор са кога ће сигналом мобилне 
телефоније и телевизије бити 

покривен највећи део територије 
наше Општине. Мештани око 40 
домаћинстава села Радановићи 
добијају два километра асфалта. 
Посетила нас је делегација Ам-
басаде Јапана, коју је предводила 
Ајуми Арабајаши, поводом набав-
ке ендоскопа и амбулантног вози-
ла за здравствене установе.

59. врАње
ПРИЈЕМ ГРАђАНА

Активисти ОО организовали 
су бројне акције уређења зелених 
површина и пошумљавања терена 
младицама зимзеленог дрвећа у 
Врању и Врањској Бањи. Градона-
челник др Слободан Миленковић 
организовао је пријем грађана, а 
са грађанима су, осим њега, раз-
говарали и функционери Славиша 
Булатовић, Милан Илић и Душан 
Аритоновић...

60. петровАц 
нА мЛАви
НОВИ АСФАЛТ

Општинско руководство, на 
челу са председником Душком 
Нединићем, обишло је насеље 
Велики Поповац, где је асфал-
тирана улица Вука Караџића и 
изграђен систем двостраног на-
пајања којим је осигурано ста-
билно снабдевање електричном 
енергијом Великог Поповца и 
Орљева. Радови су изведени у ок-
виру пројекта асфалтирања више 

деоница у насељима Дубочка, 
Ждрело и Петровац.

61. БАчКи 
петровАц
БРИГА О НАЈСТАРИЈИМ 
СУГРАђАНИМА

Председница Општине Виера 
Крстовски посетила је најстарије 
суграђане, а одржан је и тра-
диционални програм за старије 
„Сунчана јесен живота“. Делега-
ција Бачког Петровца посетила 
је партнерски град Мартин, пово-
дом обележавања 20. годишњи-
це потписивања Споразума о 
партнерству. Одржана је триби-
на за младе, у сарадњи са Аген-
цијом за безбедност саобраћаја. У 
току је санација пружног прелаза 
на путу Гложан-Бачки Петро-
вац. Одржана су предавања за 
пољопривреднике у склопу проје-
кта „Едукативна јесен“. У циљу 
реконструкције некадашње eван-
гелистичке цркве у Маглићу, одр-
жан је састанак са делегацијом из 
Немачке, а пројекат финансира 
немачко Савезно министарство за 
културу и медије. На Међународ-
ном сајму туризма у Новом Саду, 
Општина је награђена за органи-
зацију Колбасафеста. Министар-
ство за бригу о селу обезбедило 
је средства за куповину сеоских 
кућа. Председница Крстовски 
организовала је пријем грађана, 
а одржани су састанци ОО и свих 
месних одбора.

44. врњАчКА БАњА

ШТАНД НА ПРОМЕНАДИ

Активисти ОО СНС организовали су 
штанд, делили „СНС Информатор“ и разго-
варали са суграђанима. Чланови  Савета за 
здравство обишли су становнике најудаље-
нијих села и мештанима проверили крвни 
притисак, гликемију и ЕКГ. Чланови Савета за 
културу садили су саднице код старог споме-
ника Битке на Попини. Председник Општи-
не Бобан Ђуровић уручио је кључеве стана 
породици Нешковић. Настављен је пријем 
грађана и одржани су састанци свих месних 
одбора и савета. Наши активисти подржали 

су акцију добровољног давања крви. Ми-
нистар културе Никола Селаковић и пред-
седник Ђуровић обишли су радове на замени 
столарије у Народној библиотеци. Министар-
ка Милица Ђурђевић Стаменковски промови-
сала је субвенције за куповину прве некрет-
нине по основу рођења детета, а у сарадњи 
са Министарством за бригу о породици, Дом 
здравља добиће ново теренско возило. Ди-
ректор Коридора Србије Александар Антић 
и председник Ђуровић обишли су радове на 
деоници Моравског коридора Врњачка Бања- 

Крушевац, а Ђуровић је обишао и радове на 
путу Рсовци-Гоч. школа у Новом Селу и шко-
ла „Пискавац“ добиле су нове котлове на 
гас, уз подршку Министарства животне сре-
дине. Комесаријат за избеглице обезбедио 
је грађевински материјал, огрев и храну за 
интерно расељене. Обележили смо Дан при-
мирја у Првом светском рату, а посетио нас је 
и амбасадор Белорусије Сергеј Малиновски. 
Служба повереника за заштиту равноправ-
ности уручила је Општини награду поводом 
Међународног дана толеранције.

58. вршАц
хУМАНИТАРНЕ АКЦИЈЕ52. БојниК

КАМЕН-ТЕМЕЉАЦ ЗА КОНАК

Град Вршац обележио је Ме-
сец старијих особа и подржао је 
акцију Националне недеље про-
моције дојења. Градоначелни-
ца Драгана Митровић, заједно 
са малишанима, посетила је 
ЈКП „Други октобар“. Поводом 
Дана ослобођења, положени 
су венци на Спомен костурни-
цу ослободиоцима и одржана 
је свечана академија. Одржани 
су догађаји: акција „Смањи от-
пад - донирај одећу”, трибина о 
безбедности у саобраћају, Дечја 
недеља и Недеља менталног 
здравља. Организоване су здру-
жене хуманитарне акције три 
средње школе, а градоначелни-
ца Митровић угостила је волон-
тере Црвеног крста. Отпочела је 

санација моста према Месићу. 
Одржан је концерт румунске 
музике и промоција пројекта „У 
ритму отвореног срца“. Чланица 
Градског већа Ливија Станојев 
и координаторка за ромска пи-
тања Алиса шајн обишле су 
ромска насеља. Поводом Свет-
ског дана хране, подељени су 
оброци, воће и слаткиши најуг-
роженијим суграђанима у прос-
торијама Црвеног крста и одр-
жан је Базар здравља. Чланице 
Удружења жена учествовале су 
на Сајму стваралаштва сеоских 
жена Војводине. Одржани су 
Сајам запошљавања и Вршачка 
позоришна јесен. Чланови ГО 
СНС прославили су страначку 
славу.

Министарка државне уп-
раве и локалне самоуправе 
Јелена Жарић Ковачевић 
уручила је председнику 
Општине Небојши Ненадо-

вићу средства за санацију 
објекта социјалне заштите. 
Положен је камен-темељац 
за изградњу конака поред 
цркве у Придворици.
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62. ћићевАц
ИЗГРАДЊА КАНАЛИЗАЦИЈЕ

Почела је реализација једне од 
највећих ивестиција у Општини, 
изградње канализационе мреже 
са постројењем за пречишћавање 
отпадних вода, у оквиру пројекта 
„Чиста Србија“.

63. БАјинА БАштА
ПОДЕЛА СТРАНАчКОГ МА-
ТЕРИЈАЛА

Чланови и функционери ОО 
СНС разговарали су са суграђа-
нима на штанду на градском тргу 
и делили страначки материјал. 
Чланови ОО су у свакодневном 
контакту са суграђанима.

64. љиГ
РЕДОВНЕ СТРАНАчКЕ 
АКТИВНОСТИ

Одржани су састанци месних 
одбора Моравци, Цветановци, Бо-
шњановић, Дићи-Доњи Бањани, 
као и више састанака ОО и преда-
вање у организацији Фондације за 
српски народ и државу. Редовно 
одржавамо штандове, којима при-
суствују повереник ОО Миломир 
Старчевић и активисти, разгова-
рамо са грађанима и делимо „СНС 
Информатор“. На пријему грађана 
у страначким просторијама, са за-
интересованим суграђанима раз-
говарао је повереник Старчевић. 
Одржан је састанак Окружног од-
бора којем су присуствовали сви 
страначки одбори у Колубарском 
округу и ОО СНС Лазаревац.

66. КрАГујевАц
ЗАВРШНИ РАДОВИ 
У ШУМАРИЦАМА И 
БЕЛОШЕВЦУ

Заменик градоначелника Дејан 
Ружић обишао је завршне радове 
на објектима месних заједница у 
насељима Шумарице и Белошевац. 
Ружић је најавио да ће се и у наред-
ној години наставити са улагањи-
ма, пре свега у санацију постојећих 
објеката, с обзиром на велики број 
захтева и велики број објеката који 
имају проблем са прокишњавањем.

68. веЛиКо ГрАдиште
УЛАГАЊЕ У БОЉИ 
РАД ВРТИћА

Руководство Општине, на челу са 
Драганом Милићем и Владимиром 
Штрпцем, обишло је Предшкол-
ску установу „Мајски цвет“, којој је 
уручена машина за прање и сушење 
веша, чија набавка је финасирана 
кроз мере популационе политике. 
У оквиру унапређења инклузивног 
образовања, Министарство про-
свете доделило је Предшколској 
установи ИКТ опрему, намештај и 
дидактичка средства.

69. БАч
ОБНОВЉЕН ВРТИћ 
У ВАЈСКОЈ

Председница Покрајинске вла-
де Маја Гојковић обишла је радове 
на изградњи постројења за прера-
ду бунарске воде у Бачком Новом 
Селу, које финансира Покрајинска 
влада. Представници Општине, на 
челу са председницом Општине 
Лелом Милиновић и председни-
цом СО Александром Берић, сас-
тали су се са делегацијом Светске 
банке, Француске развојне аген-
ције и Министарства грађевинар-
ства, саобраћаја и инфраструк-
туре. Свечано је отворен вртић у 
Вајској, у склопу ПУ „Колибри“, 
који је реконструисан уз подрш-
ку Фондације „Новак Ђоковић“. 
Oпштина и Савет за безбедност 
саобраћаја организовали су кам-
пању „Пажљиво са животима“.

70. БАБушницА
ДОНАЦИЈА ОПРЕМЕ ЗА 
МИКРО И МАЛЕ БИЗНИСЕ

Преко пројекта Шведске аген-
ције за развој и сарадњу „Хелп“ 
и Општине, уручено је десет уго-

вора о донацији опреме за микро 
и мале бизнисе, чија просечна 
вредност износи две хиљаде евра. 
У организацији Општине и уз 
подршку Црвеног крста и Поли-
цијске станице, обележен је Међу-
народни дан особа са инвалидите-
том. Председница Општине Ивана 
Стојичић присуствовала је 52. 
Скупштини Сталне конференције 
градова и општина у Београду. 

71. пАнчево
РАДОВИ У ДВЕ УЛИЦЕ

У току су радови на завршетку 
реконструкције улице Кнеза Ми-
хаила Обреновића. Такође, ради 
се и завршни слој асфалта у улици 
Димитрија Туцовића.

72. мАЛо црниће
НАЈМОДЕРНИЈА ОПРЕМА ЗА 
ИГРАЛИШТА

Општина је поставила најмодер-
није мобилијаре на дечја игралишта 
у насељима Топоница, Калиште, 
Аљудово, Забрега и Шапине. Зах-
ваљујући председнику Александру 
Вучићу, Влади Србије на челу са 
премијером Милошем Вучевићем и 
напорима општинског руководства, 
у 2024. години удвостручио се број 
новорођених беба у односу на прет-
ходне године.

73. жАБАри
ВАЖНЕ ОДЛУКЕ 
ЗА ГРАђАНЕ

На седници Скупштине општи-
не, усвојен је деветомесечни из-
вештај на извршење општинског 
буџета и усвојене су одлуке о 
одређивању зона, о стопама по-
реза на имовину, о утврђивању 
просечних цена квадратног метра 
непокретности за утврђивање по-

реза на имовину... Предшколска 
установа „Моравски цвет“ добила 
је сагласност на план рада, а ус-
војен је и програм пословања ЈКП 
„Комуналац“ за 2025. годину.

74. стАрА пАзовА
ПОСЕТА МИЛОША 
ВУчЕВИћА

Председник СНС Милош Ву-
чевић посетио је Стару Пазову и 
одржао је састанак са члановима 
ОО. Изводе се радови на рекон-
струкцији Угриновачке улице у 
Крњешевцима, у дужини од два 
километра, до индустријске зоне.

75. БАчКА топоЛА
ВОЗИЛО ЗА хИТНУ ПОМОћ

Служба хитне медицинске 
помоћи Дома здравља добила 
је ново санитетско возило од 
Покрајинског секретаријата за 
здравство. Примопредаји возила 
присуствовали су председник СО 
Саша Срдић, в.д. директора Дома 
здравља Иванка Беоковић, члани-
ца Општинског већа мр Јасмина 
Зимоњић и заменик председника 
Општине Стеван Анчевски.

76. АЛеКсАндровАц
НОВА ТРАФОСТАНИЦА

Потписана су 23 уговора између 
грађана, извођача радова и Општи-
не за суфинансирање мера енер-
гетске санације породичних кућа 
и станова. „Електродистрибуција 
Крушевац“, у сарадњи са Општи-
ном, пустила је у рад нову стубну 
трафостаницу у Доњим Вратарима, 
која ће јаком струјом снабдевати 
више од 100 домаћинстава. По-
чело је насипање локалног пута у 
МЗ Плоча, дужине 6,7 километара, 
које финансира ЈП „Србијашуме“.

77. КрАљево
ОГРЕВ ЗА ПОРОДИЦУ 
ЈОСИФОВИћ

Чланови Савета за младе ГО 
СНС организовали су штанд на 
улазу у пијацу и разговарали са су-
грађанима. Такође, обишли су по-
родицу Јосифовић из Ратине и до-
нирали дрва за огрев, која су обез-
бедили из сопствених средстава. У 
Краљеву је одржан састанак Ок-
ружног одбора СНС којем су при-
суствовали председници градских 
и општинских одбора. Одржан је и 
радни састанак СНС за Моравички, 
Рашки и Златиборски округ, којем 
су присуствовали Милош Вучевић, 
Дарко Глишић, Бранислав Мало-
вић, Крсто Јањушевић, Марија 
Прековић и Бобан Бирманчевић. 
Одржани су састанци свих месних 
одбора, састанак ОО и састанак 
Савета за информисање. Одржан 
је још један пријем грађана у ка-
бинету начелника Рашког округа и 
члана ГО СНС Стефана Аџића.

од 1. јАнуАрА 2025. ГрАдсКи превоз у БеоГрАду Биће БеспЛАтАн

Градоначелник Београда 
Александар Шапић изјавио 

је да ће у јануару 2025. го-
дине почети изградња круж-
ног тока на Тргу Републике и 
постављање новог симбола 
престонице - Београдског 
сата, који ће се налазити у 
центру кружног тока.

„Мислим да ће то постати 
нови симбол Београда. Ра-
диће се неколико пројеката 

у самом центру града. Кре-
нули смо да радимо у улици 
Драгослава Јовановића, ра-
дићемо кружни ток на Тргу 
Николе Пашића и проши-
рење за аутобуску станицу, 
као и два мања кружна тока 
на Теразијама и код Палате 
„Албанија“. Такође, пустиће-
мо у потпуности у саобраћај 
Васину улицу“, најавио је 
градоначелник Шапић.

67. вЛАсотинце
ПАКЕТИ ЗА БЕБЕ
Уручени су први 

пакети са опремом 
за негу детета, које 
Општина обезбеђује 
за сву децу рођену од 
1. септембра ове го-
дине. Општина је по-
већала једнократне 
новчане износе за по-
родиље. На покрет-
ном мамографу, који 
је у новембру био 
стациониран у Власо-
тинцу, прегледано је 
1.230 жена старости 
од 45 до 74 године. 
Завршена је садња 
70 стабала украсног 
дрвећа на више ло-
кација. Обележена 
је 109. годишњица 
Битке на Морави. Посредством 
Министарства за бригу о селу, 

купљена је пета кућа на селу и 
самохрана мајка Бојана Рамић 
добила је кућу у Свођу.

65. опово
ИЗГРАДЊА ПЛАТОА НА 
ТРГУ

Председница Општине 
Анка Симин Дамјанов обишла 
је радове на изградњи платоа 
са надстрешницом у скло-
пу Породичног трга, између 
школе, галерије и виле „Хе-
лена“. Обишла је и радове на 
садњи дрвећа дуж пута Опо-
во-Дебељача, заједно са ин-
спекторком заштите животне 
средине Марином Митровић.

аЛеКСандар ШапиЋ, 
градоначелник

изградња КрУЖног тоКа 
и београдСКог Сата на 

тргУ репУбЛиКе

78. БеоГрАд

ПРЕДСЕДНИК ВУчИћ РАЗГОВАРАО СА МЛАДИМА

Одржана је трибина „Млади Србије, 
замке и шансе“, где је са омладином раз-
говарао председник Србије Александар 
Вучић. Повереница Градског одбора СНС 
Београд Ана Брнабић одржала је радне 
састанке са члановима месних одбора у 
Јакову, Сурчину, Лединама, Угриновцима, 
Земуну, Батајници, Железнику, Сремчи-

ци, Чукарици и Јајинцима. Поводом Свет-
ског дана дијабетеса, одржана је здрав-
ствена трибина на којој су говориле проф. 
др Светлана Вујовић и проф. др Сања Ра-
дојевић шкодрић. Одржан је састанак са 
привредницима из целог Београда којем 
је присуствовала чланица Председништва 
СНС Ивана Поповић. Одржана је редовна 

седница Градског одбора Београд, којом 
је председавала повереница ГО СНС Ана 
Брнабић. Поводом обележавања Међуна-
родног дана борбе против насиља над же-
нама, организован је штанд, као и трибина 
на којој су учествовале Маја Поповић, Та-
тјана Мацура, проф. др Јелена Друловић и 
Биљана Барошевић.
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СНС ПАНОРАМА
79. БАрАјево
ПОСЕТА СПОРТСКОМ КЛУБУ

Редовно су одржавани са-
станци ОО и МО, као и штандови 
на више локација у центру. Обе-
лежили смо Светски дан вегета-
ције и организовали акцију садње 
дрвећа код дечијих игралишта, 
Дома здравља и вртића. Члан ГО 
СНС Братољуб Станисављевић, 
заједно са сарадницима, обишао 

је Стонотениски клуб „Барајево“ 
и разговарао са талентованим 
спортистом Тадијом Тукмано-
вићем. Активисти и функционери 
ОО обишли су чланове који сла-
ве Аранђеловдан и честитали им 
славу. Свакодневно се организују 
разговори са грађанима у стра-
начким просторијама.

81. вождовАц
ОБИЛАЗАК АКТИВИСТА
Председник ОО 

СНС Марко Кулић, 
координатор Зоран 
Адамовић и секре-
тар Маја Стевановић 
обилазе месне одбо-
ре и разговарају са 
активистима о раду. 
Активисти ОО чес-
титали су Аранђе-
ловдан члановима 
уз мали знак пажње, 
обезбеђен из соп-
ствених средстава. 
Градоначелник Бе-
ограда Александар 
шапић, са сарад-
ницима, обишао 
је почетак радова 
на изградњи новог 
паркинга у Пауно-
вој улици, који ће 
имати 64 места. На-
сеље Бањица обогаћено је за још 
једно комплетно реконструиса-
но дечје игралиште у Пауновој 
улици број 51, захваљујући ЈКП 

„Зеленило Београд“. Свечано је 
отворена зграда Месне заједни-
це у Белом Потоку, реконстру-
исана после више од сто година 
од изградње.

82. рАКовицА
ПОСЕТА ЛУКЕ ПЕТРОВИћА

Гост ОО СНС Раковица био је 
члан Председништва СНС Лука 
Петровић, а на састанку је пруже-
на снажна подршка председнику 
Србије Александру Вучићу. По-
водом Међународног дана борбе 
против насиља над женама, посе-
тили смо Сигурну кућу, а поводом 
Међународног дана вегетације 
засадили смо дрвеће на више 
локација. На Међународни дан 
студената, посетили смо више 
студената и уручили им пригодне 
поклоне, обезбеђене из личних 
средстава. Један инфо-штанд пос-
ветили смо борби против насиља 
над женама, у склопу кампање „16 
дана активизма“. Повереник ОО 
посетио је компанију „Мак-трејд“, 
Клуб за стара лица и Старачки 
дом „Виногради лукс“. Активи-
сти ОО обилазили су суграђане 
и посетили шаховски клуб „Ви-
диковац“, а током сваке посете 
уручили су поклоне, обезбеђене 
из личних средстава. Уређен је 
прилаз згради, рампа за особе за 

инвалидитетом и велика зеле-
на површина на Видиковачком 
венцу, док је у улици Патријарха 
Јоаникија уређен урбани џеп и 
постављено је црвено срце. Током 
краткотрајних снежних падавина, 
чланови ОО очистили су снег на 
више локација. У Скојевском на-
сељу уређен је пролаз код зграда, 
уклоњени су графити и поста-
вљени су рукохвати. Графити су 
уклоњени и са зида МЗ Петлово 
брдо и са потпорног зида у Ста-
рој Раковици, где је зид офарбан 
у боје српске заставе. Уређене су 
јавне површине на Миљаковцу 3, 
спортски терен на Сунчаном бре-
гу и паркови у Вишевачкој, По-
давалској и Пролетерској улици. 
У улици Антона Чехова у Кнеже-
вцу уређен је простор око изво-
ра. Општина је уручила уговор о 
куповини сеоске куће породици 
која је интерно расељена са Кос-
мета. Одржана је обука за младе 
предузетнике „Пут до успешног 
предузетника“.

80. ЛАзАревАц
УРЕђЕЊЕ ИНФРАСТРУКТУРЕ

Одржана је трибина о суб-
венцијама које Министарство за 
бригу о породици и демографију 
пружа младим брачним парови-
ма за куповину прве некретнине. 
Председник ГО Лазаревац То-
мислав Рикановић и комесарка 
Наташа Станисављевић потписа-
ли су уговор за побољшање ус-
лова живота интерно расељених 
лица. У току је уређење тротоара 
у делу Валандовске улице ка пар-
кингу Ош „Кнез Лазар“, почело 
је чишћење корита реке Лука-
вице, асфалтрана је улица Косте 
Рацина, а радови на регионалној 

санитарној депонији „Каленић“ 
теку планираном динамиком. По-
лагањем венаца на споменик Срп-
ском ратнику, обележен је Дан 
примирја. Поводом обележавања 
Међународног дана борбе против 
насиља над женама, одржана је 
трибина „Прекинимо круг насиља 
над женама“. Повереник ОО СНС 
Томислав Рикановић, са сарадни-
цима, одржао је бројне пријеме 
грађана, док су активисти омла-
дине и чланови општинског руко-
водства делили страначки мате-
ријал и разговарали са суграђани-
ма на штандовима.

83. чуКАрицА
ПОСЕТА ПРИВРЕДНИЦИМА

Чланови Савета за привреду 
ОО СНС обишли су привред-
нике са циљем промовисања 

програма и подстицајних сред-
става које држава нуди при-
вредницима.

86. сАвсКи венАц
САДЊА ДРВЕћА

Градска општина Савки венац 
обезбедила је новогодишње паке-
тиће за децу до 12 година и карте 
за позориште за све суграђане. 
Проглашени су добитници награ-
де „Најзелено“. Представљен је 
програм субвенција за куповину 
прве некретнине. Одржана је три-
бина „Ниси сама - оснажи се, од-
важи се“, у сарадњи са Центром 
инклузивна Србија. У сарадњи 
са Комесаријатом за избеглице, 
потписани су уговори за збриња-
вање избеглих и интерно расеље-
них лица. Председник Општине 
Милош Видовић разговарао је са 
грађанима у МЗ Стјепан Филипо-

вић-Малешко брдо. Општину Са-
вски венац посетила је делегација 
Централног административног 
округа Москве, коју је предводио 
префект Владимир Говердовски. 
Активисти ОО засадили су садни-
це у парку „Три кључа“. Чланови 
Савета за здравство одржали су 
трибину о превенцији карцино-
ма простате, на којој је говорио 
проф. др Зоран Џамић. Функцио-
нери и активисти ОО честитали 
су славу нашим члановима уз 
пригодне поклоне. Свакодневно 
су организовани пријеми грађана, 
обиласци и разговори у месним 
одборима.

84. стАри ГрАд
НОВО ДЕчЈЕ ИГРАЛИШТЕ

Након иницијативе наших 
суграђана, отворено је модер-
но дечје игралиште у парку 
на углу улица Венизелосове и 
Војводе Добрњца. Наши функ-
ционери редовно су разгова-

рали са Старограђанима. На 
састанцима ОО, разговара-
ли смо о актуелним темама, 
значајним за функционисање 
наше странке и локалне зајед-
нице.

85. сурчин
СВЕчАНА АКАДЕМИЈА

Врата кабинета председника 
ГО Сурчин Милоша Дангубића 
отворена су сваког четвртка за 
све грађане. Уприличена је Све-
чана академија поводом Дана 
општине и славе Светог Стефана 
Дечанског. Општина је потписа-
ла уговор за збрињавање избе-
глица и побољшање услова жи-

вота интерно расељених лица са 
комесарком за избеглице и миг-
рације. Одржан је Трећи сајам 
запошљавања. У току су завршни 
радови на реконструкцији Бео-
градске улице у Добановцима и 
просторија Дома културе у овом 
месту за потребе Предшколске 
установе „Сурчин“.

87. мЛАденовАц
РЕДОВНИ САСТАНЦИ АКТИВИСТА
Разговарамо, договарамо се 

и правимо планове на редовним 
седницама нашег Општинског 
одбора и на састанцима месних 
одбора. Дружимо се са комшија-
ма на штанду у центру града и 
разговарамо о плановима за даљи 

развој. Захваљујући донацији ком-
паније „Астра зенека“ еколошком 
покрету „Чувамо наше“ и доброј 
сарадњи Општине и Града Бео-
града, Младеновац је богатији за 
4.000 садница црног бора, храста 
лужњака и црвенолисног храста.

90. сопот
ИЗГРАДЊА КАНАЛИЗАЦИЈЕ И ПАРКИНГА
У МЗ Сопот изводе се радови на 

изградњи канализационе мреже и 
паркинга, док је у МЗ Неменикуће 
насут крак улице Бране Аксен-

тијевића. Председник ОО СНС и 
активисти наставили су праксу 
обилазака суграђана по месним 
заједницама.

88. звездАрА
ПРИЈЕМ ГРАђАНА
Председник ОО Марко Попа-

дић честитао је 84. рођендан Ми-
лоју Лукићу, нашем најстаријем 
делегату на Скупштини ОО и јед-
ном од оснивача странке. Чланови 
Савета за правна питања сваког 

четвртка, од 16 до 18 часова, ор-
ганизују пријем грађана у стра-
начким просторијама. Активисти 
свакодневно обилазе чланство и, 
уколико се појави проблем, пома-
жу да се реши у најкраћем року.

89. оБреновАц
ИЗГРАДЊА ПИЈАЦЕ
Председник ГО Обреновац 

Милорад Грчић, са сарaдницима, 
обишао је радове на изградњи 
градске пијаце. Поред тога, биће 

реконструисана Гембешова ули-
ца која ће добити нове тротоаре, 
обележене пешачке прелазе и 
паркинг места.



СрпСка напредна Странка организовала је трибину „будућноСт, а не проШлоСт!“ на којој Се окупио велики број младих људи

предСедник владе Србије милоШ вучевић и предСедник републике Србије алекСандар вучић на отварању деонице моравСког коридора

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА


